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Naj Posavec je
Boštjan Kozole

Brežice - Bralci SavaGlasa, pa tudi poslušalci Radia Brežice so že drugič 
s svojim glasovanjem izbirali in izbrali Naj-Posavca. Za leto 2006je ta naziv 
med šestimi nominiranci pripadel Boštjanu Kozoletu, direktorju Evrosada 
Krško. Takoj po podelitvi je povedal. “Vsekakor mi je v veliko čast sprejeti 
to priznanje, še posebej iz rok spoštovanega ministra Vizjaka, lanskega na
grajenca, pa v tako močni konkurenci, kajti vsakdo med finalisti, pa še kdo 
v Posavju, je vreden tega priznanja, zato ima še toliko večjo težo. Hkrati pa 
je zaveza, da delujem v korist Posavja tudi v prihodnje. Pri osnovni dejav
nosti, ki jo izvajamo - v sadjarstvu - smo vedno težili k povezanosti in edini 
v Sloveniji tudi uspeli. Drug velik projekt, ki ga sedaj izvajam, pa je na 
športnem področju, kjer želim, da Posavje spet dobi prvoligaša. Skoraj pov
sod se igra vrhunski rokomet, vendar prvoligaške ekipe nimamo. Torej kar 
nekaj je teh projektov in Posavje mi je pri srcu, zato upam, da bodo tudi tisti, 
ki imajo moč, spoznali, da razprtije, ki se v zadnjih letih pojavljajo na ravni 
občin, ne vodijo k uspehu. Ko se prepirata dva, dobi nekdo tretji. Posavje je 
majhna regija in je lahko zgodba o uspehu. Pozivam vse, da stopimo skupaj, 
da najdemo skupne cilje in naredimo to zgodbo o uspehu.”

...na strani 7

Lepi vikendi in
Posavje - Ob 22. aprilu - sve

tovnem dnevu Zemlje, ki je letos 
potekal v znamenju podnebnih spre
memb, smo se tudi v Posavju, kot 
marsikje v Sloveniji, zamislili nad 
onesnaženostjo našega planeta, ki ga 
povzročamo sami ljudje. S tem si 
tako rekoč žagamo vejo, na kateri 
sedimo, na kateri bodo sedeli naši 
zanamci, pa bo vedno bolj trhla in 
nekega dne... Enkrat na leto je sicer 
premalo razmišljati o tem, a tudi pre
govor pravi, bolje enkrat kot nikoli.
Zato bodimo hvaležni vsem tistim, 
ki so se minuli konec tedna udeležili 
kakšne čistilne akcije, tudi v Posav
ju jih je bilo nekaj, čistili so v Ko
stanjevici, pa krški skavti in še kdo.
Zelo ogorčena nad vsem, kar je 
mogoče najti v naravi, pa je pred
sednica KS Senuše in direktorica 
Vrbovega Loga Bernardka Zor
ko, ki se je s svojimi sovaščani spo
padla s črnimi odlagališči. Pravi, da 
večino teh “ustvarijo” vikendaši, zato 
apelira na občino, naj tudi njim 
zaračuna odvoz smeti, pa bo takih 
prizorov, kot ga vidimo na foto
grafiji, manj.

...na strani 3

Najvišji na svetu
Boštanj - Društvo Mladi Boštanj letos šestič postavlja kres. Predlani so 

naredili najvišjega v Sloveniji, meril je 26 m. Letošnji, ki bo zagorel 30. 
aprila ob 18. uri, bo naj višji na svetu. Konstruktor in vodja projekta Joško 
Kocjan razloži: “Prvi del ogrodja (na fotografiji) sega 24 m visoko, nanj 
bo postavljen še 15 m vi
sok drugi del in na vrhu 
smrečica. To bo najvišji 
objekt v Sevnici, saj bo 
presegel 38 m visok kopi- 
tamiški dimnik.” Priprava 
takšnega kresa stane 20 
tisoč evrov. V kresu bo 
1000 m3 lesa, stoji pa pod 
boštanjskim pokopališ
čem. Za zabavo so anga
žirali ansambel Roberta 
Zupana in Brigito Suler, 
pripravljeno bo še mini za
bavišče in če zaradi vre
menskih okoliščin ne bi 
smeli zakuriti kresa, bo za 
vzdušje poskrbel bruhalec 
ognja. B.D.

Oi dneva, opora 

proti'odupatorpa 

in praznika deda 

isdreno čegtitatno/
Ofred/tišUo ŠaiMufflasa, 

Radia Brežice, in Radia Bev-tica

Sodbe 
padle v 
vodo?

Krško - V torek dopoldne so 
prometni policisti za nekaj časa 
ustavili promet na krškem mos
tu. In kaj se je dogajalo? Iz kr
škega okrajnega sodišča so pelja
li dokumentacijo na uničenje v 
Vipap, pa je s kamiona padla vre
ča dokumentacije in se razsula po 
cestišču. Po besedah tiskovnega 
predstavnika PU Krško Štefana 
Hrena so dokumentacijo pobra
li, zaradi varnosti pa so za nekaj 
časa zaprli promet. Gradivo, ki 
je bilo namenjeno v uničenje, je 
bilo menda iz resorja sodnika za 
prekrške.

Pred časom smo poročali, kako 
so v Krškem po zraku frčale di
agnoze, saj je prevoznik raztre
sel dokumentacijo Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje, tokrat 
je bil razsuti tovor dokumentacija 
sodnika. V obeh primerih pa gre 
za zelo, zelov občutljive in tajne 
podatke. N.Č.C.

Montaža katalizatorjev in izpušnih loncev

Avto

Jožica Novak Krajšek s.p.
Ob potoku 10, Novo mesto: 07/33 46 112

kupi smeti
iz vsebine...

Brez Rabiča bi 
Jutranjka preživela
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Brežice so nekoč že imele ladijo, v prihodnosti naj bi dobile še pristanišče

Sava bo plovna reka?
Blanca - Ob izgradnji HE na spodnji Savi se vedno pogosteje govori tudi o plovnosti te reke. Občine 
zaenkrat parcialno rešujejo plovnost na svojih območjih, a potrebna bo posebna študija, ki bo celovito 
reševala to področje.

“Če ne bi bilo Rabiča, bi 
Jutranjka preživela”

Novo mesto - Tako je prepričan predsednik stečaj
nega senata Tomaž Kos, ki je proti nekdanjemu vod
stvu Jutranjke vložil civilno tožbo. Na tokratni ob
ravnavi je Kos nastopil kot priča.

Gradbišče HE Blanca

Gradnja HE Blanca pote
ka v skladu s terminskim pla
nom; edini možni zaplet bi 
lahko bil pri dobavi genera
torjev in turbin; gradnja HE 
Krško se bo začela julija letos, 
tečejo priprave na državni 
lokacijski načrt za zadnji dve 
- HE Brežice in Mokrice. Gle
de na to, da naj bi rok izgrad
nje verige HE na spodnji Savi 
skrajšali za tri leta, je potreb
no brežiško elektrarno začeti 
graditi leta 2010, mokriško pa 
2011, saj naj bi zadnja začela 
s poskusnim obratovanje že 
junija 2015. Prav zaradi tega 
direktor skupnega podviga 
Bogdan Barbič zahteva jas

ne terminske plane, ki naj bo
do znani v roku enega mese
ca. Poleg tega pa bo gradnjo 
zadnjih dveh elektrarn do
letela spremenjena zakonodaja 
o urejanju prostora. Ta namreč 
narekuje, naj en prostorski akt 
na območju regije ureja čim- 
več ureditev in ne za vsako 
elektrarno posebej. V odboru 
za HE se bojijo, da to pomeni 
zamik izgradnje brežiške elek
trarne, poleg tega pa bo na 
gradnjo zadnjih dveh HE 
vplivala bližina meje. Gre 
namreč za meddržavni pro
jekt, saj je potrebno upošte
vati vpliv elektrarn tudi na 
Hrvaško. V Zagrebu je bila

ustanovljena meddržavna t.i. 
savska komisija, ki po be
sedah državnega sekretarja na 
Ministrstvu za okolje in člana 
komisije Mitje Briclja vzor
no deluje, ukvarja pa se tudi s 
problemom plovnosti reke 
Save, za kar se zavzemajo tudi 
gosavske občine. Po besedah 
Žarka Preglja z Ministrstva 
za promet je turistična plov
ba na Savi dovoljena, obsto

ječa zakonodaja pa ne omo
goča gospodarske plovbe, 
vendar razmišljajo tudi o tem. 
Dolgoročno gledano naj bi v 
povezavi z železnico poveza
li pristanišči Koper in Brežice. 
Savo kot mednarodno reko, ki 
je plovna tudi na Hrvaškem, 
pa bi tako lahko izkoristili za 
prevoz različnih materialov.

Nada Černič Cvetanovski

Tomaž Kos, predsednik 
stečajnega senata, je že ob ne
slavnem propadu sevniške Jut
ranjke napovedal, da bo tožil 
vodstvo Jutranjke zaradi ne
strokovno vodene sanacije, 
zaradi malomarnosti in nedo
slednosti in tudi zaradi na
menskega oškodovanja upni
kov.

Miha Rabič je prišel v Jut
ranjko, da bi jo kot dober me
nedžer rešil iz krize, a je ta 
po treh prisilnih poravnavah 
pristala v stečaju. Izkazalo se 
je, da je bil Rabič dober me
nedžer predvsem zase in svoje 
bližnje, saj je denar, ki ga je 
Jutranjki za prestrukturiranje 
namenila država, prekanalizi- 
ral na podjetje Redcos, katere
ga solastnik je bil skupaj s 
Petrom Sulekom. Podobne 
poti je ubiral tudi denar, ki ga 
je ministrstvo kot posojilo 
namenilo Jutranjki.

Kot pravi stečajni upravi
telj, bi moralo vodstvo Jut
ranjke s sredstvi, ki jih je dobi
lo od države, poplačati obvez
nosti iz vseh prisilnih poravnav 
ter poravnati tudi obveznosti 
do delavcev, ki jim Jutranjka 
nekaj let ni plačevala pokoj
ninskega zavarovanja.

Miha Rabič je bil medtem

zaradi neupravičene uporabe 
že pravnomočno obsojen na 
deset mesecev zapora, v to
kratni civilni tožbi pa se je 
pred sodnim senatom znašel 
skupaj z očetom Marjanom 
Rabičem, ki je bil prvi nad-

Tomaž Kos
zomik družbe, ter članico 
nadzornega sveta Mirjano 
Sulek, ženo solastnika podjet- 
jaRedcos. Tretja članica Nad
zornega sveta v Jutranjki je 
bila Marija Cizelj iz Sevnice, 
ki je zastopala delavce, ven
dar slednja ni med obdolže
nimi, saj naj bi ves čas opo
zarjala na nepravilnosti, ki se 
dogajajo v Jutranjki. N.C.C.Jana Mrežar, Niko Galeša in Albina Bezjak

POSAVSKE m/SICE Mnenju avtorja ni mnenje uredništva.

Z ladjo do Brežic
Sevniška, krška in brežiš

ka občina zaokrožajo obmo
čje z največjim slovenskim 
elektroenergetskim potencia
lom. Za ljubitelje dobre kap
ljice je s cvičkom na desnem 
in bizeljsko-sremiškimi vini 
na levem savskem bregu 
Posavje tudi vse bolj znana 
vinorodna dežela, najpo
membnejša pa je morda ta

že plovna, posebna komisija 
s sedežem v Zagrebu pa pro
učuje možnosti za podaljšanje 
plovnosti do Brežic. Za zad
nje slovensko mesto na južni 
meji (nekdanji župan Vladi
slav Deržič je rad poudarjal, 
da gre pravzaprav za prvo 
mesto ob vstopu v Evropo!) 
bo to seveda nova razvojna 
priložnost, če bodo rečne ladje 
pristajale na robu mesta. Na
črti o plovnosti pa segajo men

Miloš Kovačič, Ivan Kastner, Vinko Jurkas, Anton Račič, 
Franci Volčanšek in Franc Kene na ladji Brežice

hip ugodna prometna lega; s 
svetom regijo povezujeta so
dobna avtocesta in manj so
dobna železnica, kaj kmalu 
se jima bo pridružilo cerk
ljansko letališče s svojo vo
jaško in civilno rabo, nič uto
pično pa ni, da bo Posavje 
dobilo še rečno plovno pot.

Pravzaprav imajo na po
dročju prometa še najbolj 
izrazite prednosti Brežice, ki 
se jim obeta tudi savsko pri
stanišče. Polovica nekdaj naj
daljše jugoslovanske reke je

da še dlje, da bi namreč po 
rekah povezali Koper in Bre
žice, kar je sicer bolj oddal
jen cilj. Saj tega, tako kot rib
jih stez, nihče ni upošteval že 
pri gradnji elektrarn Vrhovo, 
Boštanj, Blanca in Krško. 
Samo spomniti kaže, da ima
jo Brežice izkušnje z ladjar
stvom, saj je v sedemdesetih 
letih preteklega stoletja po 
oceanih plula ladja z imenom 
Brežice. Ob splovitvi so jo 
obiskali predstavniki občine in 
različnih organizacij, vse od

partije in sindikata do mla
dine, učenci takratne OŠ bra
tov Ribarjev pa so pripravili 
kulturni program.

Šele če bo pri
šlo do obuditve na
črtov o gradnji hi
tre železniške pro
ge, če se uresničijo 
načrti o plovnosti 
Save in dogradi 
veriga hidroelek
trarn, bo morebiti 
Posavje bolj po
enoteno in ne bo 
vsakdo zase obde
loval svojega vrtič
ka. Kot je na ne
davni strankarski hvalnici de
jal minister Andrej Vizjak, 
je namreč med posavskimi 
občinami še preveč sobranja 
- omenil je Krško - namesto 
da bi partnersko podpirali re
gijske razvojne projekte. Tako 
bi denimo sevniški župan 
Janc lahko z izkušnjami, pri
dobljenimi pri gradnji HE 
Boštanj in HE Blanca, sveto

val sosedom, saj je veriga 
savskih elektrarn enovit pro
jekt. Kristijan Janc sicer

Drago Gradišek in Kristijan Janc

Ana Gračner in Goran Rovan

kljub obilici nalog, ki jih ima 
tudi kot poslanec, še najde čas 
za obiske prireditev vseh vrst. 
Zlasti ceni kakovost Simfo
ničnega orkestra Krško, ki ga 
vodi prof. Drago Gradišek. 
In ne gre pozabiti, daje vsem 
.pikrim pripombam na njegov 
račun navkljub Sevnica zad
nja leta veliko pridobila. 
Gradnja elektrarn je pospešila 

razmah gradbeniš
tva in avtoprevoz- 
ništva, občina pa 
dobila tudi obilico 
infrastrukturnih 
objektov. Zanje 
posebej skrbi di
rektorica družbe 
Infra Sevnica Ana 
Gračner, ki mora 
veliko sodelovati 
tudi z novinarji. 
Zlasti se rada druži 
s televizijcem Go
ranom Rovanom, 
saj ima doma še 
enega Gorana, mo-

Prireditve vseh vrst
Pomladni meseci so seveda 

čas in priložnost za sproščanje 
in potrjevanje vsega, kar so 
društva in posamezniki pri
pravili pozimi in zdaj lahko 
pokažejo javnosti. Družno so 
peli posavski pevski zbori, na 
Zdolah so pekli cvrtje in jur- 
jevali, tekmovali so orači, 
zaplesali bodo fokloristi iz več 
dežel, zvrstilo se je mnogo 
koncertov in razstav, spet na 
isti čas, kot da se organizatorji 
ne bi mogli poprej dogovoriti. 
Znova je s svojimi idejami pre
senetil Peter Spiler, ki je pri
pravil tudi zanimivo razstavo 
in eno Švabovo platno je ku-

so njihova domovanja v 
primerjavi z brežiškimi celt- 
nami “de luxe” kategorije! 
Taisti obiskovalci dodajajo, 
da bi poleg fakultete za turi
zem v Brežicah morali 
ustanoviti še Policijsko aka
demijo - lokacija v starem 
dijaškem domu pri novi 
policijski postaji ob Savi bi 
bila idealna - da bi se poli
caji obnašali bolj kulturno. 
Kot bi bilo zelo kulturno, če 
bi se strojni in skladiščni park 
podjetja KOP iz središča Bre
žic vendarle preselil drugam 
in bi komunalci svojo ropoti
jo umestili - denimo - na ob
močje nekdanjega Petrolove
ga skladišča v Sentlenartu.

ža namreč.

Opuščeno Petrolovo skladišče

pil tudi Bojan Petan. In Sevni
ca seje pridružila vinorodnim 
slovenskim mestom, ker so na 
grajskem hribu posadili staro 
trto z mariborskega Lenta. 
Brežice so pomlad pričakale s 
polovičnim asfaltom in gos
tišči z umazanimi šotori, tako 
da turisti že sprašujejo, če se 
slučajno ni sem preselila rom
ska družina Strojanovih. Pa

Zato bi bilo lepo, če bi po
gajanja med KOP Brežice in 
Petrolom vendarle uspela!

Sicer pa vse lepo za delavski 
praznik, ko sindikati spet pri
pravljajo prvomajske budnice. 
Menda bodo prebudile tudi no
ve lastnike podjetja Vino Bre
žice, ki naj bi se odločali o men
javi sedanjega vodstva?!

Vlado Podgoršek
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Prižgana zelena luč za 
pogajanja z vlado

Krško - Februarja lani je Občinski svet Krško sprejel smernice za načrtovanje predvidene prostorske uredi
tve - DLN za ureditev odlagališča nizko in srednje radioaktivnih odpadkov (NSRAO). Leto za tem je vlada 
odgovorila na krške zahteve, na izredni seji pa so se svetniki dokončno opredelili do tistih smernic, ki po oceni 
občine niso v celoti in v zadostnem obsegu upoštevane.

Stvari bi bile veliko bolj 
enostavne, če občina ob po
daji smernic za umestitev 
odlagališča NSRAO ne bi 
vključila še investicij, ki niso 
neposredno vezane na izgrad
njo odlagališča, ampak se bo
do gradile sočasno. Občina, ki 
je skupaj z lokalnim partner
stvom pa s svetniki in pred
sedniki krajevnih skupnosti 
razpravljala o teh zadevah in 
jih dorekla, meni, da mora 
država za vstop v prostor ven
darle primakniti nekaj več de
narja, kot bi si želela.

Zahteve občine se nanašajo 
na prometno in infrastruk
turno ureditev širše okolice 
jedrske elektrarne, na sofi-

Izredne seje OS so se udeležili tudi predsedniki KS. 

nanciranje občinskih projek- stva v Krškem. Tako naj bi dr-
tov in na razvoj visokega šol-

LDS je v svojih amandmajih predlagal, naj občina Krško 
iz pasivnega opazovalca preide v aktivnega partnerja v 
odnosu do države in potencialnih investitorjev. Zato naj 
uveljavi predkupno pravico na vseh zemljiščih, na katerih 
se predvideva gradnja jedrskih objektov. Poleg tega so v 
LDS mnenja, daje potrebno obravnavati cel sklop vprašanj 
skupaj - gradnjo odlagališča NSRAO, podaljšanje obrato
vanja NEK, program razgradnje NEK in predvideno izgrad
njo drugega bloka NEK.

Zahtevajo rento
Cerkjle ob Krki - Predvidena razširitev letališča v 
Cerkljah ob Krki bo po mnenju krajanov znatno 
poslabšala življenje v njegovi neposredni soseščini in 
okoliških vaseh. Na izredni seji je zato Svet Krajevne 
skupnosti oblikoval zahteve oziroma pogoje, pod kate
rimi sprejmejo razvoj letališča, ki mu načelno ne 
nasprotujejo. Gre za rento krajevni skupnosti, za in
vesticije v izboljšanje splošnega standarda ter za indi
vidualne odškodnine najbližjim sosedom.

Krajani so se z načrtom o 
širitvi letališča seznanili in 
mu ne nasprotujejo. A pogoji 
življenja se bodo obrnili na 
slabše. Zato zahtevajo vlaga
nja v Cerklje in okoliške vasi. 
Predlagajo odkup in adaptaci
jo hiše v centru Cerkelj za 
večnamenski dom, obnovo 
gasilskega in zdravstvenega 
doma, ureditev parka pred 
gasilskim domom, ureditev 
parkirišč in avtobusnih posta
jališč, izgradnjo novega mos
tu in pločnika z Zasapa, Hras
tja in Črešnjic do Cerkelj. Zah
teve po urejanju vasi, kar po
meni javno razsvetljavo, ploč
nike, kanalizacijo, oskrbo s 
pitno vodo, ureditev kopališča 
na Krki in ustreznih rekrea
cijskih površin se nanašajo še 
na Zasap, Crešnjice, Hrastje, 
Župečo vas, Račjo vas, Boršt 
in Gazice. Za vasi na levem 
bregu Krke svet KS zahteva 
gradnjo kanalizacije s pri
ključkom na čistilno napravo. 
Proti bližnjim hišam ob leta
lišču je potrebno postaviti pro
tihrupne bariere in se z vsakim

lastnikom posebej pogajati o 
odškodnini. Za krajevno skup
nost pa naj se določi letna ren
ta za degradacijo področja na 
podlagi zmanjšane vrednosti 
nepremičnin.

Minister za okolje Janez 
Podobnik je na vprašanje Sa- 
vaGlasa, kakšno je njegovo 
stališče do zahtevkov za indi
vidualno rento, ki se nanašajo 
na državne projekte, odgovo
ril: “V primeru odlagališča je
drskih odpadkov je naše mini
strstvo prisluhnilo prebival
cem Vrbine in podprlo indi
vidualno odškodninsko reše
vanje posameznikov. Mislim, 
da mora biti individualna ren
ta stvar investitorjev.” Igor 
Nered z Ministrstva za ob
rambo kot investitorja v vo
jaški del širitve letališča Cerk
lje pa je že pred tem dejal, da 
je individualna odškodnina 
vezana samo na dokazano 
poslabšane okoljske stan
darde, ki kršijo zakonske nor
mative za določeno področje.

Branka Demovšek

Na območju Gaja je Matjaž Tomlje iz Ljubljane v so
glasju z Občino Brežice uredil Mobikrog za izvajanje hitrost
nih tekmovanj. Domačini te dejavnosti niso podpirali, saj 
so večkrat izrazili proteste in opozaijali na pomanjkljivo 
varnost v organizaciji, kar se je pred leti potrdilo s smrtno 
žrtvijo. Dirk v Cerkljah ob Krki več ne bo, saj je Ministr
stvo za obrambo letos januarja občini poslalo odpoved na
jemne pogodbe za območje Mobikroga, ki bo stopila v velja
vo 16. junija.

žava prispevala kar 85 odstot
kov za urejanje poslovnih con 
Vrbina s Tehnološkim cen
trom Drnovo in Velika vas, 80 
odstotkov naj bi država zago
tovila za dozidavo OS Les
kovec in s sklepom o sofinan
ciranju omogočila gradnjo te
lovadnice pri OS Jurij Dalma
tin. Glede visokega šolstva 
občina določa rok za zagon 
Fakultete za energetiko, 
ustanovitev Inštituta za ener
getiko in logistiko ter prevzem 
financiranja. Med drugim 
občina pričakuje še gradnjo 
študentskega doma z 200 pos
teljami, država naj bi prispe
vala polovico sredstev za 
gradnjo plavalnega bazena, 
obnovila naj bi Srajbarski tum 
v Leskovcu in sofinancirala 
izgradnjo večnamenskega 
doma v Dolenji vasi.

V peturni razpravi, ki seje 
bolj malo dotikala omenjenih 
vsebin, je bilo slišati različna 
mnenja in stališča, zlasti glede
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rente. Tako Brane Janc meni, 
da naj bodo do rente upraviče
ni vsi občani Krškega, Boštjan 
Arh pa je prepričan, da je 
potrebno uvesti individualne 
rente. Če teh ne bo, se bodo 
na morebitnem referendumu 
ljudje odločali proti gradnji 
odlagališča. Bojan Petan iz 
lokalnega partnerstva se je 
spraševal, ali je občina za 5 
milijonov evrov in za sedem 
projektov, ki se bodo začeli, 
pripravljena prodati svoje 
občane. Andreas Repše je 
namignil, da so krajani Spod
njega Starega Grada tudi v 
radiusu 1500 m od elektrarne, 
pa jim nihče ne ponuja takih 
ugodnosti kot Vrbinčanom.

Razprava seje tako v glav
nem vrtela okrog rente in ok
rog tega, ali naj se predloženi 
material obravnava v enem 
paketu ah po etapah. Krški žu
pan Franci Bogovič je pou
daril, da sedaj ni več prostora 
za politične igre, temveč za 
resno in konstruktivno delo.

Na koncu so krški svetniki 
- brez svetnikov LDS, ki so 
protestno zapustili sejo, ker 
nista bila sprejeta njihova 
amandmaja, podprli predla
gane opredelitve občine. 
Hkrati so sklenili, da bo osta
la odprta vprašanja, vezana 
predvsem na rento in omejeno 
rabo prostora, urejala poseb
na pogajalska skupina, v ka
teri bodo predstavniki odbo
ra za omejeno rabo prostora, 
občinski svetniki in pred
stavniki občinske uprave.

Nada Černič Cvetanovski

Spopad s črnimi 
odlagališči

Senuše - Krajevna skupnost (KS) Senuše v občini 
Krško je s svojimi naravnimi znamenitostmi privabi
la številne vikendaše, ki si tukaj urejajo kotičke za 
oddih. Predsednica KS Bernardka Zorko pa beleži 
črna odlagališča, ki ob tem nastajajo, saj do vsakega 
vikenda ne pripelje smetarsko vozilo, kar seveda ni 
opravičilo za odmetavanje smeti v bližnje grmovje. 
Krajane je povabila na čistilno akcijo in kljub priza
devnosti udeležencev je ostalo še precej navlake.

V Sloveniji je najmanj 10 
tisoč črnih odlagališč in Ber
nardko Zorko jezi, da je na 
tej neslavni črni Usti tudi KS 
Senuše. Zanimiva pokrajina in 
naravne znamenitosti so namreč 
dobra podlaga za razvoj turiz
ma, toda pohodniku ne moreš 
skriti “ nekulturnih inštalacij” 
v podobi razpadajočih karose
rij, skrinj in hladilnikov. Kra-

sramu glede odmetavanja sme
ti na sosednjo zaraščeno parce
lo. Odvoz smeti je zaenkrat v 
naši krajevni skupnosti urejen 
le za krajane s stalnim prebiva
liščem in morda je to razlog, 
da vikendaši ne čutijo odgo
vornosti glede ravnanja z od
padki. Na občino bomo naslo
vih pobudo, da bi se odvoz ure
dil tudi za njih, kar bo zanje

Domačini pospravljajo za vikendaši.

jani, ki so sklenili s pomladan
skim čiščenjem naravo osvo
boditi te navlake, so v okolici 
vikendov in zidanic ogorčeno 
pobirali celo plenice za enkrat
no uporabo, ki so prava eko
loška bomba. Tudi embalaža od 
škropiv kot nevarni odpadek ne 
sodi v grmovje. “Udeleženci 
čistilne akcije smo ogorčeni nad 
obnašanjem nekaterih vikenda- 
šev, ki ne poznajo nobenega

pomenilo, da bodo morah Ko- 
staku plačah položnico.” 

Krajani, ki so se udeležih 
čistilne akcije, zaslužijo javno 
pohvalo, še posebej udeleženci 
akcije na Rotovžu med 
Senušami in Drenovcem. Ljud
je dobre volje in pridnih rok se 
bodo ponovno zbrali 12. maja 
in skušah očistiti enega večjih 
črnih odlagališč med Brezov
sko Goro in Senušami. B.D.

Slovenija potrebuje sežigalnico
Cerklje ob Krki - Pomurski ekološki center oziroma njegov direktor Milan Bogataj vodi z Zvezo ekoloških 
gibanj projekt čezmejnega sodelovanja o ravnanju z odpadki. Uradno nosi projekt ime čezmejni koncept Inter- 
reg 4R + 3E ter zajema slovenske obmejne občine, na hrvaški strani pa Istro. V Cerkljah ob Krki so nosilci 
projekta predstavili namen in cilje, to je ozaveščanje ljudi, iskanje strokovnih rešitev in najprimernejših mode
lov za shranjevanje in uničenje odpadkov.

Med 20 sodelujočimi slo
venskimi obmejnimi občinami 
v tem okoljskem programu 
sodelujeta tudi Krško in Bre
žice oziroma njuni komunalni 
službi, od šol pa OŠ 14. di
vizije Senovo. Kot je poudaril 
vodja programa Milan Boga
taj, je namen projekta ozaveš- 
čati ljudi različnih starostnih 
skupin glede ravnanja z od
padki. Dober odziv beležijo 
pri najmlajših, torej v vrtcih 
in šolah. Skupaj z istrsko ne
vladno okoljsko organizacijo 
prirejajo posvete o skupnih 
perečih vprašanjih, kot je na 
primer ravnanje z odpadki iz 
pristanišč in ladjedelnic. Kot 
pravi Karel Lipič iz Zveze 
ekoloških gibanj, Slovenija 
solidno napreduje pri uvajan
ju sistema ravnanja z odpad
ki, Istra pa se v ta koncept šele 
spušča. Dušica Radojčič iz 
združenja Zelena Istra pravi, 
daje takšno sodelovanje, kjer 
gre za prenos dobrih praks in 
ob tem podjetniških idej, ide
alno, saj okolje oziroma one
snaženost ne poznata meja.

Slovenski in hrvaški nosilci okoljskega interreg projekta
Glede odgovornega ravna

nja z odpadki Lipič Posavje 
ocenjuje pohvalno. Ne ver
jame pa, da se lahko brez ško
de za okolje obdrži sedanji 
koncept komunalnih služb, ko 
ima vsaka občina svojo komu
nalo. Med njimi so namreč 
opazne razhke in še zdaleč ni
so vse sposobne slediti zah
tevanemu konceptu ravnanja 
z odpadki. Lipič pravi, da bi

se moral vzpostaviti model re
gij skih komunal, okoljsko 
ministrstvo pa poiskati lokaci
jo za sežigalnico odpadkov, ki 
jo Slovenija nujno potrebuje. 
Ljudje se takšnih objektov v 
svojem okolju branijo, v njih 
se sproži efekt “ne na mojem 
dvorišču”. Zveza ekoloških 
gibanj bo pri iskanju primerne 
lokacije za sežigalnico za
veznik ministrstva, obljublja

Lipič.
Za skrbno ravnanje z od

padki smo pravzaprav zadol
ženi vsi in ta projekt Interreg 
gradi na ozaveščanju ter izo
braževanju. Traja 19 mesecev, 
zaključil se bo avgusta. Na 
vključenih šolah pridno zbi
rajo stare baterijske vložke. 
Najboljši bodo dobili sim
bolične nagrade.

Branka Demovšek
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Občinski svetniki še niso odločali, ali bo tajnica ostala tudi svetnica

Rajka Križanac še “na čakanju”
Brežice - Na aprilski seji Občinskega sveta Brežice naj bi svetniki glasovali o prenehanju mandata kolegici 
Rajki Križanac, ki po Zakonu o lokalni samoupravi kot tajnica krajevne skupnosti ne more opravljati svetniške 
funkcije. Vendar do glasovanja ni prišlo, saj je bila ta točka prestavljena na naslednjo sejo, sicer pa so svetni
ki obdelali vse preostale t

Rajka Križanac do zad
njega ni vedela, ali bo točka 
s predlogom za njeno raz
rešitev obravnavana, niti ni 
poznala možnega izida glaso
vanja. Kot pravi, ni pri ni
komur lobirala, da bi zago
varjal njeno stališče oziroma 
podprl pravno mnenje profe
sorja s Fakultete za javno 
upravo, ki v dvojnosti funk
cije tajnice krajevne skupno
sti in občinske svetnice ne 
vidi spornosti. Vendar naj bi 
bil edini pristojen za urejan
je tega področja Zakon o 
lokalni samoupravi, ki raz
vršča tajnike krajevnih skup
nosti pod občinske usluž
bence, ti pa ne smejo biti 
svetniki. Dejstva bodo tudi do

me z dnevnega reda.

prihodnje seje občinskega 
sveta ostala enaka, a nekateri 
svetniki očitno čakajo, da bi 
se Križančeva sama odpove
dala funkciji ali da bi župan 
Ivan Molan omehčal svoje 
stališče glede spoštovanja za
konodaje.

Svetniki pa so potrdili 
smernice, ki jih je občina po
slala na okoljsko ministrstvo 
za pripravo državnega pro
storskega načrta za vrbinsko 
cesto. Brežičani v smernicah 
predlagajo pomik trase tako, 
da cesta ne bo razpolovila 
Gornjega Lenarta, da bo za
jedala v manj kakovostna zem
ljišča in bo grajena z nasipom 
kot protipoplavnim ščitom, saj 
hidroelektrarne ne bodo zago

tavljale varnosti pred stoletni
mi vodami. Hrvoje Oršanič 
iz Stranke ekoloških gibanj je 
edini med svetniki, ki nad no
vo cestno povezavo Krškega 
z Brežicami ni navdušen. 
Pravi, da obe mesti povezuje 
že šest cest. Ostali bodočo vr
binsko cesto ocenjujejo kot 
pomembno gospodarsko po
vezavo.

Novo cestno povezava bo 
dobila tudi Slovenska vas. Gre 
za državni projekt cestnih 
povezav Zelena meja, ki bo 
poskrbel za tiste slovenske dr
žavljane, ki se danes do svo
jih domov lahko pripeljejo le 
po hrvaški strani. Občina 
Brežice daje prometnemu mi
nistrstvu pobudo, da že iz

delan idejni projekt nove cest
ne povezave v Slovenski vasi 
uvrsti med ureditve državnega 
pomena.

Direktorica Centra za so
cialno delo Metka Kostevc se 
je na svetnike obrnila s proš
njo, da priznajo 6-odstotno 
povišanje cene za storitev 
“pomoč na domu”, ki bo po 
novem za uporabnika na efek
tivno uro znašala 4,74 evra. 
Zavod za šport pa je uporab
nino za tekmovališča, šport
ne naprave, rekvizite in ostale 
storitve za izvajanje vadbe 
športnih programov v javnem 
interesu podražil za 5 od
stotkov.

Branka Demovšek

Junija naprodaj 
gradbene 
parcele

Sevnica - Iz aprilske seje Občinskega sveta Sevnica 
prihaja dobra novica za tiste, ki si želijo postaviti 
hišo, saj bodo junija naprodaj parcele v Drožanjski 
ulici. Na isti seji naj bi svetniki odločali tudi o novem 
prizorišču glasbene prireditve za mlade Grand Rock, 
ki naj bi se selila iz grajskega parka in nasploh iz 
mestnega jedra, toda odločitev so preložili na pleča 
članov sveta zavoda KŠTM, ki bo letos prevzel or
ganizacijo festivala.

V Sevnici že nekaj let ni 
na voljo nobene gradbene par
cele za individualno gradnjo, 
interes za zidavo pa precejšen. 
Občina seje kot večinska last
nica zemljišča opuščenega sa
dovnjaka nad Drožanjsko ces
to lotila spreminjanja zasta
relega zazidalnega načrta. Ob
močje velikosti dobrih 300 
arov odpira 28 parcel za indi
vidualne stanovanjske objekte. 
Zazidalni koncept je odprt in 
fleksibilen, kar bo bodočim 
graditeljem omogočalo raz
gibano gradnjo in ne bodo 
omejeni pri individualnih žel
jah glede svojega novega 
doma. Občina je naročila pro
jekt potrebnega infrastruk
turnega opremljanja bodoče 
stanovanjske soseske, po kate
rem je napeljava komunalnih 
vodov, elektrike, telekomuni
kacijskih vodov, plinskega 
omrežja in potrebnih cestnih 
povezav 700 tisoč evrov vred
na investicija. Občina načrtuje 
še v letošnjem letu parcele os
novno opremiti. Denar za to

naj bi prišel iz Službe vlade 
za lokalno samoupravo in re
gionalno politiko, kjer je men
da za sevniško občino “re
zerviranih” 47 tisoč evrov. Za 
ta denar se občina poleg pro
jekta komunalnega oprem
ljanja Drožanjske poteguje še 
s projektom ureditve Savske 
ceste.

28 parcel v Drožanjski bo 
občina prodajala letos junija 
po principu javne dražbe. 
Maja bo seznam parcel s 
pogoji prodaje objavljen v 
Uradnem listu. Zainteresira
ni kupci se bodo nato prijavi
li, plačali kavcijo in se na 
dražbi s svojo ponudbo pote
govali za “zmago”. Parcele 
bodo namreč dobili tisti, ki 
bodo ponudili (naj)več od iz
klicne cene. Ta ne bo nizka, 
saj je teren geomehansko 
zahtevnejši in tudi komplet
no infrastrukturno opremljan
je bo v enem deležu bremeni
lo bodoče lastnike.

Branka Demovšek

Pred leti je Mladinski svet Sevnica v grajski park pripe
ljal dvodnevni glasbeni festival Grand Rock. Letos je grad 
odet v novo fasado, grajski park nameravajo še polepšati 
ter ponuditi za poročne obrede na prostem in ob vsem tem 
se poraja dvom v primernost lokacije Grand Rocka na gradu. 
Zupan Kristijan Janc o tem ni želel odločati sam in seje s 
predlogi za spremembo lokacije festivala obrnil na svetni
ke. Ti pa, da ne bodo deležni zamere pri mladih, odločitev 
prelagajo na svet Zavoda za kulturo, turizem, šport in mla
dino, ki bo v prihodnje organizator festivala. Iz razprave 
med svetniki je bilo razbrati, naj bi letos zadnjič ta prire
ditev še ostala v grajskem parku.

Fakulteta za turizem
vse bliže

Brežice - Brežiški župan Ivan Molan in prof. dr. Ivan 
Rozman, rektor mariborske univerze, sta pred dnevi 
podpisala pogodbo o donatorstvu in zagotavljanju 
pogojev za ustanovitev in zagon Fakultete za turizem 
Univerze v Mariboru s sedežem v Brežicah ter pogojev 
za izvajanje njenih študijskih in raziskovalnih progra
mov. S tem so po besedah župana Molana nadaljevali 
marca lani podpisano pismo o skupni nameri za 
ustanovitev Fakultete za turizem in razvoju študijev 
in raziskav na področju turizma.

Kot je znano, so bili pod
pisniki Univerza v Mariboru, 
Ministrstvo za visoko šolstvo, 
znanost in tehonologijo, Min
istrstvo za gospodarstvo, Val
vasorjev raziskovalni center 
Krško ter Občina Brežice. 
Julija lani je bilo podpisano 
še pismo o nameri o partners
tvu za ustanovitev fakultete za 
turizem Univerze v Mariboru 
na lokacijah Brežice, Koper 
in Murska Sobota, vendar se

kovne skupine za pripravo 
elaborata za ustanovitev Fa
kultete za turizem, bo po naj
bolj optimistični varianti mo
goče v prvi letnik vpisovati 
študente v šolskem letu 2008/ 
2009 in šele po pripravi štu
dijskih programov bo tudi 
znano, kolikšno bo njihovo 
število. Bodoče turistične ka
dre, tudi magistre turizma, bo 
poučevala vsaj tretjina do
mačih kadrov, večina jih je še

Ivan Rozman in Ivan Molan sta nazdravila novi fakulteti.

občina Koper za zdaj še ni v postopku habilitacije, nekaj 
dokončno izrekla za us- jih bo s sosednje Hrvaške, za 
tanovitev dislocirane enote, mednarodne programe pa bo- 
Do formalne ustanovitve fa- do prihajali predavatelji tudi 
kultete bo potrebno opraviti iz tujine. Skratka, obeti, da 
še več opravil, med drugim bodo Brežice na lokaciji 
postopke za pripravo študij- Prosvetnega doma in nekdan- 
skih programov in poskrbeti jega dijaškega doma dobile 
za kadre. Kot so povedali fakulteto in s tem postale uni- 
predstavniki mariborske uni- verzitetno mesto, so vse ve- 
verze, Občine Brežice in stro- čji. V.P.

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmova 53,1000 Ljubljana

Rekonstrukcija vodstvenega 
odbora

Vodstveni odbor Lokalnega partnerstva Brežice je 
bil od februarja, ko je Občinski svet občine Brežice 
sprejel sklep o nadaljevanju postopka za umestitev 
odlagališča NSRAO v Vrbini na območju Krajevne 
skupnosti Sentlenart, v rekonstrukcijskem postopku. 
Lokalna skupnost namreč zaradi nove potencialne 
lokacije imenuje predstavnike z območja potencial-

v

ne lokacije in sosednjih krajevnih skupnosti. Zupan, 
občinski svet in krajevna skupnost so uskladili svoje 
predstavnike in imena oznanili na seji občinskega 
sveta 16. aprila. V tem tednu so se člani starega in 
novega vodstvenega odbora spoznali, novoizvoljeni 
pa pričeli z delom.

V 10-članskem vodstvenem odboru je sicer zastopanih 
sedem članov lokalne skupnosti in do trije člani Agencije 
za radioaktivne odpadke (ARAO). Dosedanji člani so bili 
Stane Preskar, Anton Kmetič, Uroš Bračun, Franc Venišnik, 
Blaž de Costa, Ferdo Pinterič in Virginia Kelher. ARAO 
sta zastopala le dva člana, mag. Nadja Železnik in Tomaž 
Skoberne. Oba predstavnika ARAO ostajata v odboru tudi 
v prihodnje, mesto tretjega člana pa je agencija odstopila 
Krajevni skupnosti Sentlenart, ki jo bodo zastopali Stane 
Radanovič, Ivan Polajžar in Branko Hervol. Občinski svet 
je v svojem imenu v rekonstruiran odbor potrdil dosedanje 
člane Ferda Pinteriča, ki vodi Odbor Dečno selo, ter Franca 
Venišnika in Blaža de Costo, župan pa je imenoval že dose
danjega predsednika Vodstvenega odbora Staneta Preskar ja 
in še Aleksandra Denžiča.

Predsednik Krajevne skupnosti Sentlenart Stane Rada
novič zagovarja, da Stane Preskar še naprej vodi vodstveni 
odbor, saj meni, da bo delo pod vodstvom predsednika, ki 
je pridobil izkušnje, potekalo lažje in bolj učinkovito.

Predstavitev za del KS Artiče
Dosedanji Vodstveni odbor Lokalnega partnerstva Brežice 

in predsednik Krajevne skupnosti Sentlenart sta po vzoru šti
rih predstavitev od 20. do 23. marca za krajane Šentlenarta 
pripravila predstavitev še za krajane vasi Zgornji Obrež Spod
nja Pohanca, Dolenja vas pri Artičah, Trebež ter del Zgorn
jega Lenarta v Krajevni skupnosti Artiče, ki mejijo na poten
cialno lokacijo odlagališča NSRAO v Vrbini.

Organizatorji so ponovno ugotovili, da velikega zaniman
ja krajanov ni, tokrat so lahko slušatelje prešteli na prste. 
Stane Preskar in Stane Radanovič menita, da so prebivalci v 
večji meri že informirani tako iz medijev kot iz prvega postopka 
v Globokem. Hkrati pa dopuščata tudi mnenje, da manjši del 
prebivalcev enostavno ni zainteresiran.

Več podatkov lahko najdete na spletnih straneh Lokal
nega partnerstva Brežice, www. lokalnopartnerstvo.si. In

formativni material je na voljo 
tudi v prostorih KS Sentlenart 
in KS Globoko.

Vodstveni odbor 
Lokalnega partnerstva Brežice

lokalno
partnerstvo
brežlce
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Za tihotapca mamil, ki so ju prijeli lani decembra na Obrežju, visoke kazni

22 kg heroina za Vatikan
Krško - Na Okrožnem sodišču v Krškem se je zaključilo sojenje Rafiju Neziriju, ki je decembra lani skušal 
preko slovenskega ozemlja v Italijo prepeljati 22 kg heroina. Sodišče ga je spoznalo za krivega in ga obsodilo 
na 8-letno zaporno kazen.

Rafi Neziri, makedonski 
Albanec, je - tako kot njegov 
brat - zaposlen v Italiji. Doma 
ima štiri otroke, stare od 7 let 
do 3 mesecev. Zadnji otrok se 
je očitno rodil v času, kar je 
mož v priporu. Pravi, da bi rad 
zgradil hišo za svojo družino, 
zato je sprejel ponudbo znan
ca, naj iz Tetova v Makedoniji 
v Italijo prepelje avto z dra
gocenim tovorom za rimoka- 
toliško cerkev. Obdolženi Rafi 
pravi, da ni vedel, kje v avto
mobilu je skrita pošiljka, saj 
to ni bila njegova stvar. Drago
ceni tovor naj bi predal nekim 
ljudem, s katerimi bi se srečal 
med Bologno in Firencami. 
Zanj je bilo pomembno le, da 
avto z dragocenostjo za Vati
kan pripelje v Italijo, saj bi za 
to dobil 22 tisoč evrov.

Neziri je na lastne stroške 
z letalom odpotoval v Make
donijo, kjer seje najprej srečal 
z nekim Naserjem, kije imel 
čez vso organizacijo, dal mu 
je tudi avto Opel Calibra ita
lijanskih registracij, s katerim

je prevažal tovor. Podpisali so 
pooblastilo in ta avto bi po 
opravljenem poslu lahko od
kupil za 2.000 evrov.

Neziri seje podal na tvega
no pot iz Makedonije, a mu 
sreča ni bila mila. Na mejnem 
prehodu Obrežje so policisti 
pod tapetami v vratih in 
stenah avtomobila našli 44 
polkilogramskih zavojev s 
heroinom, za katere bi na 
prostem trgu dobil 403 tisoč 
evrov. Nezirija so priprli, kjer 
je dočakal sodni epilog, ven
dar sodba še ni pravnomočna. 
Obsodili so ga na 8 let zapo
ra, odvzeta mu je bila droga, 
plačati bo moral stroške 
postopka, poleg tega pa je v 
Sloveniji nezaželen in mu je 
bila izrečena tudi stranska ka
zen - izgon tujca iz Slovenije 
za 10 let. Sodišče je v glavnem 
sledilo predlogu tožilstva, le 
da mu je izreklo 4 mesece 
manj kazni, kot je bilo pred
lagano, ni mu pa odvzelo vo
zila, s katerim je storil kazni
vo dejanje, saj vozilo ni bilo

Sodni senat pod predsedstvom sodnice Marije Vrisk 
pravi, daje objektivna krivda nesporna, se pa strinja, daje 
sporen subjektivni del - to, ali je obdolženi vedel, kaj 
prevaža, saj to ni podprto z materialnimi dokazi. Zato seje 
moralo sodišče odločiti na podlagi nekih kriterijev. Tokrat 
je vzelo kriterij povprečnega človeka. S stališča povprečnega 
človeka in življenjske logike pa je zagovor obdolženega 
nesprejemljiv. Dogovarjal se je za 22 tisoč evrov vreden 
posel, ne da bi vedel, kakšen je riziko oz. ne da bi vedel, 
zakaj mu je nekdo pripravljen plačati tako veliko vsoto 
denaija. Poleg tega je nelogično, da bi morala rimokatoliška 
cerkev “švercati” dragocene stvari iz Grčije.

Se dva Posavca 
za zapahi

Maribor - V Sp. Pohanci, kjer se nahaja bar Alibi, je 
bilo menda že vse nared, da zakurijo ogenj in na raženj 
vržejo vola ter tako proslavijo prihod lastnika bara 
Albina Božičnika, ki se od 4. maja nahaja v priporu v 
Mariboru. Toda oprostilne sodbe ni bilo in če Božičnik 
v pritožbi na Višjem sodišču ne bo uspel, bo moral v 
*apor, prav tako pa tudi njegov “poslovni” partner 
Ivica Rekič.

Na Okrožnem sodišču v 
Mariboru seje zaključilo sojen
je v zadevi Dragutin Srpak in 
soobtoženi. Gre za kriminalno 
združbo, ki sta jo poleg Mari
borčana Srpaka ter dveh av
strijskih državljanov - moškega 
lQ ženske, sestavljala še dva 
Posavca - Albin Božičnik in 
Ivica Rekič. Omenjena združba 
se je ukvarjala s preprodajo 
broge in sodni senat, ki ga je 
vodila sodnica Iva Srednik s 
Sosodnico Mirjano Horvat 
Pogorelec, je omenjeno zdru
žbo obsodila. Glavni organiza
tor Dragutin Srpak je bil ob
sojen na 9 let zapora, Albin 
Božičnik na 6 let in pol ter 
Ivica Rekič na 5 let zapora.

Ivica Rekič in Albin Bo
žičnik sta v priporu v Mari
boru od 4. maja lani, ko soju 
posavski policisti spektakular
no prijeli. Policijska uprava 
Krško je namreč v sodelovan
ju z mariborskimi kolegi tako 
končala večmesečno sprem
ljanje večjega števila oseb z 
območja Maribora in Brežic, 
ki so v kriminalni združbi 
izvrševali kazniva dejanja, 
povezana s preprodajo večjih 
količin heroina. Glavni doba
vitelj in glavni posrednik v tej 
združbi sta bila prav oba Bre- 
žičana. Kriminalna združba 
je od januarja do maja 2006 
preprodala 1200 gramov he
roina. P.U.

Padalec na drevesu
Podgorica - Padalec, ki seje spustil z Lisce, je imel veliko 

*rečo. Namesto na tleh je sicer pristal na drevesu, a seje vse 
bobro izteklo. Aktivirana je bila tako ekipa nujne medicinske 
P°moči iz Sevnice kot gasilci, a se je jadralec že sarnsnel z 
^evesa in odjadral novim dogodivščinam naproti. N.Č.C.

posebej prirejeno za pre- vedel, kaj prevaža.” Kot je v 
važanje droge. Sodišče je kot zaključni besedi dejal zago- 
olajševalno okoliščino upošte- vomik obdolženega, ne za- 
valo obdolženčevo nekazno- došča, da so izpolnjeni le ob- 
vanost in dejstvo, da ima štiri jektivni znaki kaznivega 
majhne otroke, kot oteževalno dejanja, ampak je treba sto- 
okoliščino pa dejstvo, daje rilcu dokazati, da prenaša ma- 
prevažal zelo veliko količine milo in da je na to pristal, ob- 
heroina, ki velja za eno naj- dolženi pa sploh ni vedel, kaj 
bolj nevarnih mamil in bi na se nahaja v vozilu. Poleg tega 
ilegalnem trgu z njim ogrozil nikjer na omotu mamila niso 
zdravje veliko ljudi. bili najdeni njegovi prstni

Zagovornik obdolženega je odtisi ali kakršnekoli druge 
predlagal, da se Nezirija op- njegove biološke sledi. Tudi 
rosti, saj mu je dokazana le carinik in policist sta poveda- 
objektivna, ne pa tudi subjek- la, da je bil obdolženi miren 
tivna krivda. “Ni sporno,” in hladnokrven, poleg tega pa 
pravi zagovornik, ”da je Neži- med potjo tudi ni dobival ni- 
ri tisti, ki je osebno vozilo kakršnih navodil. “Ker ele- 
pripeljal na mejni prehod, niti ment subjektivnega kaznive- 
ni sporno, da je bilo v vozilu ga dejanja ni podan, krivde ni 
najdeno mamilo. Ni pa no- mogoče dokazati,” je prepri- 
benega dokaza, ki bi izpodbi- čan zagovornik obdolženega 
jal obdolženčevo trditev, dani Nezirija. P.U.

Podobna usoda je doletela tudi Aleksandra Djurdjeviča 
iz Kranjske Gore, pri katerem so le nekaj dni pred Nezir- 
ijem prav tako na Obrežju odkrili 10 kg heroina. Skrivališče 
je bilo sicer precej nenavadno, saj so bili zavojčki skriti v 
rezervoarju za gorivo. Tudi Djurdjevič ni hotel o skritem 
tovoru nič vedeti, na pot (na obisk k sorodnici, kije rodila) 
se je odpravil z izposojenim avtom, katerega lastnika ni 
niti dobro poznal, čisto po naključju je bil avto na diselski 
pogon, ker bencin bi skrivni tovor v rezervoarju razžrl. 
Senat tako ni verjel zagovoru obdolženega, da o drogi ni 
vedel nič. Dvajset lično zapakiranih zavojčkov mu namreč 
ne bi mogli kar mimogrede podtakniti v rezervoar, poleg 
tega bi moral pri točenju goriva tudi opaziti, da gre vanj 
manj goriva. Senat je prepričan, da bo tako visoka kazen - 
za omenjena kazniva dejanja je sicer zagrožena kazen do 
10 let zapora - obdolženega streznila in potem, ko bo ka
zen odslužil, ne bo več počel takih dejanj.

Sodni senat pod predsedstvom sodnika Gojmira Pešca 
je namreč ugotovil, da je Aleksander Djurdjevič kriv, 
zato mu je dosodil 6 let in 6 mesecev zapora, odvzame se 
mu droga in avtomobil, poleg tega pa mu je sodišče naložilo 
plačilo sodnih stroškov v višini 37 evrov ter 400 evrov 
povprečnine.

Tatvine vrtnega orodja
Posavje - Policijska uprava Krško v zadnjem obdobju 

beleži povečano število tatvin različnega orodja, ki ga 
oškodovanci puščajo zunaj brez nadzora. Gre predvsem za 
vrtne kosilnice, kosilnice na nitko, škropilnice za sadje in 
podobno.

Policija opozarja na samozaščitno ravnanje občanov in 
svetuje, naj občani orodje po končanem delu pospravijo in ne 
puščajo na prostem. Istočasno poziva, da zadrževanje neznanih 
oseb v bližini objektov sporočijo na številko 113. N.Č.C.

Spet prehitri
Posavje - Policisti na območju PU Krško so izvedli 7 ur 

trajajoči poostren nadzor nad ugotavljanjem prekoračitev 
hitrosti. V tem času so ugotovili 44 kršitev. Vse so bile ugo
tovljene v naseljih. Naj višja hitrost je bila izmerjena v naselju 
Krško, in sicer je bilo ugotovljeno, daje voznik vozil s hitrostjo 
83 km/h.

Hitrost kot primarni vzrok prometnih nesreč je na cestah v 
Posavju v prvih treh mesecih letošnjega leta na prvem mestu 
med vzroki prometnih nesreč. N.Č.C.

Požagal drogove
Orešje - Krajani Ledine in Ledgonja so bili skoraj 20 ur 

brez električne energije, saj je izpadel daljnovod Taborniški 
dom. Delavci Elektra so s pre vezavami večini odjemalcev 
električne energije dokaj hitro uspeli zagotoviti elektriko, ra
zen zgoraj omenjenima krajema.

Za suhoparnim poročilom o izpadu električne energije pa 
se skriva zanimiva zgodba v slogu - saj ni res, pa je. Do izpa
da električne energije je namreč prišlo zato, ker je razboriti 
občan iz Orešja pri Sevnici z motorno žago požagal tri 
električne drogove, ker se očitno ne strinja s politiko sloven
skega elektrogospodarstva. Zoper perspektivnega sekača bo 
podana kazenska ovadba. N.Č.C.

Prometna varnost
slabša, raziskanost 
kriminalitete boljša

Dobova - Na Policijski upravi Krško je zaposlenih 
596 ljudi, od tega se kar 340 policistov tako ali drugače 
ukvarja z varovanjem 92-km državne meje v Posav
ju. Stanje na meji se je v lanskem letu umirilo, neko
liko se je poslabšala prometna varnost, porasla pa je 
raziskanost kriminalnih dejanj. Po raziskanosti se 
Policijska uprava Krško, ki jo vodi Andrej Zbašnik, 
umešča na četrto mesto, pred njo so Slovenj Gradec, 
Murska Sobota in Postojna.

Na območju PU Krško je 
bilo v lanskem letu zabele
ženih 2500 kaznivih dejanj, 
njihova preiskanost pa je bila 
62-odstotna. Kot pravi Sašo 
Jejčič, vodja kriminalistične 
policije, seje bistveno izbolj
šala preiskanost celotne pre
moženjske kriminalitete, še 
posebej tatvin in vlomov. PU 
Krško je namreč v lanskem 
letu preiskala vsak tretji vlom. 
Velik delež vlomov je šel na

ninski postaji Drnovo, ukvar
jali so se s tatovi, ki so kradli 
delovne stroje po državah EU 
in z njimi trgovali.

V Posavju sta bili v lan
skem letu obravnavani dve 
posilstvi ter 28 kaznivih de
janj zoper spolno nedotaklji
vost. Večina jih gre na račun 
enega osumljenca, ki je bil 
osumljen pedofilije, verjetno 
na račun župnika Jošta. Poras
lo je število kršitev javnega

Marjan Petan, Robert Perc, Andrej Zbašnik in Sašo Jejčič s 
PU Krško

račun kriminalne združbe iz 
Celja, kije “operirala” tudi v 
Posavju. Aktualne so bile in 
so še kraje barvnih kovin, 
močno je porasel gospodarski 
kriminal, vodijo goljufije. 
Zanimiv je primer podjetni
ka iz Krškega, ki je na račun 
zaposlovanja novih delavcev 
prejel državni denar, pa ni ni
koli nikogar zaposlil. Za gol
jufom je izginila vsaka sled. 
Kar 35 kaznivih dejanj pa je 
storila družba narkomanov, ki 
je s ponarejenimi papirji na 
bankah najemala kredite in jih 
ni vračala.

Posavski policisti so bili 
uspešni v boju proti drogam, 
saj so ovadili pet kriminalnih 
združb, na meji pa so zasegli 
91 kg heroina. Veliko je bilo 
primerov ponarejanja denar
ja, zlasti so to odkrili na cest-

reda in miru, izstopa podatek, 
da je bila večina prekrškov 
storjena v zasebnih prostorih. 
Poraslo je tudi število pre
krškov v prometu, saj so jih 
policisti zabeležili kar 24 ti
soč. Tudi letos so na posavskih 
cestah umrli že trije ljudje, 
dva pešča in mopedist. V lan
skem letu je policija obrav
navala 21 samomorov in 18 
poskusov samomora.

Preko mejnih prehodov je 
šlo v lanskem letu 12 milijo
nov potnikov, kar je za 7 od
stotkov manj kot leto prej, 
letos pa je spet opazen porast 
prometa na meji. V letu 2006 
so na meji zavrnili 6500 
tujcev, zaradi vstopa Romu
nije in Bolgarije v EU pa se 
je struktura zavrnjenih tujcev 
močno spremenila.

Nada Černič Cvetanovski

Stabilne varnostne razmere v Posavju sta v prvih treh 
mesecih letošnjega leta zasenčila dva dogodka; dogodek na 
Veliki Dolini, kjer je bil ubit Herman Smrečnik, ki je grozil 
z eksplozivom, ter uboj podjetnika Edvarda Klobase iz Bres
tanice. S primerom Velika Dolina se policisti ne ukvaijajo 
več, saj niso našli motiva in so mnenja, daje šlo za duševne 
težave pokojnega, umor podjetnika pa še preiskujejo, a so 
vse ugotovitve interne narave.

(Z)gorelo gospodarsko 
poslopje

Štrit - Požar, kije zajel gospodarsko poslopje na Štritu, je 
povzročil za okrog 62 tisoč evrov škode. Kljub intervenciji 
gasilcev je v celoti zgorel kozolec in polovica bližnjega gos
podarskega poslopja; silos, nekaj ton sena in žita ter nekaj 
kmetijskih strojev. Pri reševanju strojev in živali, ki so jih 
uspeli rešiti, je bil lažje telesno poškodovan sin gospodarja 
kmetije. N.C.C.
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POLITIKA PRED OELED^LO/n

Stane Radanovič Dušan Šiško Hrvoje Oršanič

Strojanovi iz Ambrusa se z državo še vedno niso dogo
vorili za trajno lokacijo svojega bivališča. Če bi država pred
lagala lokacijo v vaši občini, kako bi se odzvali?

Radanovič: Odvisno, v katerem delu občine bi bila loka
cija. Prepričan pa sem, da je to problem države, ne pa nas 
navadnih smrtnikov. Še najbolj pa sem prepričan, da Stro
janovi ne bi hoteli v našo občino, ker je v Sloveniji veliko 
lepših občin, kot je naša. V naši se preveč kadi.

Šiško: Praviloma imam zadržan odnos do kriminalcev ne 
glede na narodnost, vero in raso. Ker ta družina in njihovi 
“prijatelji” niso še “bivši” kriminalci, bi bil proti njihovi 
naselitvi v mojem okolju. Nenazadnje sem se že pred časom 
pogovarjal z romskim svetnikom in tudi on pravi, da si jih 
sami Romi ne želijo v bližino.

Oršanič: Če niso kriminalci, me ne motijo. Ljudje so, 
kot vsi ostali, si pa želim, da se celotna romska skupnost bolj 
vključuje v “civilni” način življenja.

Ali ste v sedanjem mandatu glasovali za kakšen občinski 
sklep, s katerim se osebno niste strinjali, vendar ste ga po
trdili v zameno za podporo kateremu od vaših predlogov. 
Ce je odgovor DA, pojasnite za kaj ste glasovali in kateri od 
vaših predlogov je bil potrjen v zameno za vaš DA.

Če je odgovor NE, pojasnite, kateri od vaših predlogov 
zaradi tega ni bil sprejet.

Radanovič: Nikoli nisem glasoval za noben sklep iz oseb
nih razlogov, če pa sem bil proti, to ni bilo samo “apriori”, 
ampak z argumentom. V novi koaliciji tako ali tako že tretje 
leto ni bil sprejet noben moj sklep, izjema je tisti “radio- 
aktnivni sklep”, zaradi katerega bo občina dobila neposred
no in posredno 100 milijonov SIT (okrog 418.000 evrov) in 
to je bil tudi edini razlog, zaradi katerega je bil moj predlog 
sprejet.

Šiško: Ne, nisem takšna osebnost, da bi se prodal. Je pa 
bilo nekaj poskusov v prejšnjem mandatu, pa sem jih eno
stavno zavrnil.

Oršanič: Do sedaj za nobenega, je pa v politiki tako, da 
brez kompromisov ne gre. Pričakujem, da se bo v prihod
nosti tudi kaj takega zgodilo, vendar v nobenem slučaju ne 
bi glasoval za kakšen sklep, ki bi bil družbenemu ah naravne
mu okolju škodljiv.

Kaj v prevodu pomeni Tibet?

Radanovič: Vem, daje ime države, ne vem pa, kaj pomeni 
sama beseda.

Šiško: Tibet je država, v prevodu..., ne bi vedel.
Oršanič: A, to sem pa vedel, je visoka planota, ali nekaj 

takega, visoka dežela.

Pravilen odsovor in neka j zanimivosti:

Tibet (kitajsko Xizang) je avtonomna pokrajina v ljudski 
republiki Kitajski, ki leži v notranjosti azijske celine. Obsega 
1.221.600 km2 in ima 2,2 milijona prebivalcev. Večina je 
lamaističnih Tibetancev, ostali pa so v glavnem Kitajci. 
Glavno mesto je Lhasa.

Tibet se deli na tri pokrajinske enote:
1. Visoka planota (imenujejo jo tudi streha sveta)
Nahaja se na severu Tibeta med gorovjema Kunlun in

Nyainqetanglha na višini okrog 5000 m. Ima obsežne 
puščavske predele in številna slana jezera. Čeprav leži v sub
tropskem pasu, ima zaradi visoke lege sušno celinsko pod
nebje z nizkimi temperaturami. Zaradi močnega sončnega 
sevanja se suh zrak podnevi sicer zelo segreje, ponoči pa spet 
zelo ohladi, tako da znašajo razlike med dnevnimi in nočnimi 
temperaturami od 20 do 30°C. V zimskih mesecih, ko celin
ski mrzli zračni tokovi prinesejo sneg in silovite snežne vihar
je, se temperature spustijo tudi do -40°C.

2. Dolina ob Brahmaputri (Damqog Kanbab)
Tam živi večina prebivalstva. Pod vplivom subtropskega 

podnebja uspevajo bujni hrastovi, jelovi in bambusovi gozdovi,

riž in celo banane.
3. Močno razčlenjena gorovja na vzhodu
Imajo celinsko podnebje z velikimi temperaturnimi razli

kami in so zelo redko naseljena.

Kaj pomeni formula iz relativnostne teorije 
A. Einsteina: E = mc2?

Radanovič: Ne vem, to bi morali vprašati novo brežiško 
koalicijo, ona se ukvarja z relativno teorijo.

Šiško: Energija je masa krat hitrost na kvadrat.
Oršanič: To je formula za energijo, ki pojasnjuje razmerje 

med maso in kvadratom svetlobne hitrosti. Je tudi najbolj 
znana Einstanova enačba relativnostne teorije, ker ta enačba 
zelo spreminja našo percepcijo materialnega sveta.

Pravilen odgovor in nekaj zanimivosti:

Eno izmed Einsteinovih odkritij na začetku 20. stoletja je, 
da sta snov in energija enakovredni. V določenih okoliščinah 
lahko masa postane energija oz. energija masa. Ta enako
vrednost je del relativnostne teorije in ima nekaj zanimivih 
posebnosti. Pravi, da lahko nek predmet zmanjša svojo maso 
z oddajanjem energije v okolico. Tako lahko, če stehtamo 
predmet pred in po pretvorbi, iz izgubljene mase določimo, 
koliko energije se je sprostilo pri pretvorbi. Zaradi te enačbe 
lahko maso in spremembo mase uporabimo za določanje 
energije, ki je skrita v snovi. Ta način je pomemben v jedrski 
fiziki, velja pa tudi v kemiji.

Kdo je režiral kultno trilogijo Boter?

Radanovič: Francis Coppola
Šiško: Francis Ford Coppola
Oršanič: Martin Scorcezi, bom pihnil, mislim, daje bil on.

Pravilen odsovor in nekaj zanimivosti:

Boter je filmska trilogija režiserja Francisa Forda Co- 
ppole, ki je nastala na podlagi knjige Boter Maria Puza. 
Posneti so bili trije deli:

• Boter 1 (The Godfather: Part I, 1972, 3 oskarji in 8 
nominacij za oskarja)

• Boter 2 (The Godfather: Part II, 1974, 6 Oskarjev in 5 
nominacij)

■ Boter 3 (The Godfather: Part III, 1990, 7 nominacij za 
oskarja)

Saga pripoveduje o mafijski družini, katere začetnik in vod
ja je Don Vito Corleone, njegov naslednik pa sin Michael 
Corleone. Trilogija se zaključi s smrtjo Michaela Corleona.

Francis Ford Coppola je režiral tudi zelo znan film 
Apokalipsa zdaj.

Sami si zastavite vprašanje 
in odgovorite nanj.

Radanovič: Zakaj tako kot mnogi ne zavijete na desno 
in bi imeli manj problemov tako službeno kot politično.

Ne morem zaradi partizanov, pa tudi Fran Sališki Finžgar 
je v “povesti davnih dedov” (Pod svobodnim soncem) napi
sal, da na prodaj nismo nikdar.

Težko nas je kupiti - cena je previsoka, ali pa jim je že 
zmanjkalo denarja.

Šiško: Kaj bi pomenil logistični center v Cerkljah ob 
Krki za regijo Posavje?

Menim, da bi se temu primemo poznalo tudi na sami 
zaposlitvi, ker v zadnjem času je kar nekaj brezposelnih oseb 
v Posavju. Še v večjem številu bi prišle evropske špedicije. 
Porasle bi cene nepremičnin...

Oršanič: Kaj je dobro za občane občine Brežice?

Okolju prijazen razvoj.

Prvi zaposlitveni 
sejem

Brežice - Zavod za zaposlovanje, območna služba 
Sevnica je v sodelovanju z Zavodom Regio pripravil 
zaposlitveni sejem, ki je bila prva tovrstna prireditev 
v Posavju. Na njem se je predstavilo 15 podjetij, ki so 
brezposelnim ponujala različne možnosti pri iskanju 
zaposlitve in hkrati poskušala zadovoljiti svoje potrebe 
po delavcih.

Prvi zaposlitveni sejem pod 
geslom “Zgrabi priložnost” je 
potekal v avli Upravne enote 
Brežice ali kot se je včasih 
reklo “v gasi”. Namenjen je 
bil tako iskalcem zaposlitve 
kot delodajalcem, saj se kljub 
nekoliko znižani stopnji brez
poselnosti v Posavju na Za
vodu za zaposlovanje, ob
močni službi Sevnica soočajo 
s precejšnjim neskladjem med

motivacijske delavnice, kijih 
enkrat mesečno pripravljajo 
tako za brezposelne kot tudi 
za delodajalce, je priložnost, 
da se ljudje, ki se jim postav
ljati ti dve vprašanji, čimprej 
srečajo.

Na prvem zaposlitvenem 
sejmu se je predstavilo 15 
posavskih podjetij in sicer Si- 
liko, INO Brežice, Resistec, 
Kostak, Inplet pletiva, Vino

ponudbo in povpraševanjem. 
Torej med brezposelnimi so 
takšni profili poklicev, ki jih 
delodajalci ne iščejo in ne mo
rejo dobiti zaposlitve, ni pa 
takih, ki bi jih podjetja potre
bovala, gre predvsem za po
dročje gradbeništva, strojniš
tva, kmetijstva, tudi gostin
stva. Kot je na svečanem od
prtju sejma dejal direktor sev- 
niškega Zavoda za zaposlo
vanje Anton Koren, se v živ
ljenju vedno pojavljata dve 
vprašanji - kje najti primer
no zaposlitev in kje najti pri
mernega delavca. In omenje
na nova oblika aktivne poli
tike zaposlovanja, ki jo uva
jajo poleg že utečenih oblik, 
kot so informativni sestanki in

Brežice, I.H.S., Preis, GEN 
energija, Terme Čatež, Štu
dentski servis Maribor, Po- 
savc, Vzajemna, Slovenska 
vojska in Območna obrtna 
zbornica Brežice. Poleg direk
torjev in predstavnikov pod
jetij so se svečanega odprtja 
udeležili tudi brežiški in krški 
župan Ivan Molan in Franci 
Bogovič, sevniški podžupan 
Srečko Ocvirk, vse prisotne 
pa je pozdravil tudi direktor 
Zavoda za zaposlovanje BiH 
Huso Savič, ki je bil prav ta 
čas na obisku v Sloveniji.

Prihodnje leto zaposlitve
ni sejem načrtujejo v Krškem 
ali v Sevnici.

Jelica Koršič

Romana Gajski, refe
rentka prodaje v I.H.S. 
Krško: “Ker smo proiz
vodno podjetje, iščemo 
strojnike. Naš izdelek 
skonstruiramo, ga proiz
vedemo in zmontiramo, 
doma in na terenu. Po
trebujemo torej delavce v 
proizvodnji, montaži in v 
ključavničarski delavnici. 
Na sejmu seje oglasilo kar 
nekaj iskalcev zaposlitve, 
dobili smo ponudbe za 
delo in tako lahko rečem, 
da je bil odziv na sejmu 
pozitiven.”

Ivan Semec, nadpo
ročnik iz skupine za 
pridobivanje kadrov pri 
Slovenski vojski: “Po
nujamo več možnosti za
poslitve v Slovenski voj
ski - kot poklicnim vo
jakom, mladi lahko na
stopijo prostovoljno služe
nje, ali da se že zaposleni, 
pa tudi brezposelni pri
družijo prostovoljni rezer
vi Slovenske vojske.
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Pleteršnikovi ljudski pevci

cev je nastala iz cerkvenega 
2bora na pobudo sedaj že po
kojne organistke Olge Kolan. 
Leta 1997 so se registrirali kot 
društvo in njihov arhiv zaje
dla že okrog sto ljudskih pes- 
hti. Njihova mentorica je Vida 
pratanič, ki zaradi bolezni na 
Jubilejnem koncertu žal ni

ski pevci Ajda iz Dolenje vasi 
pri Krškem.

Obojim jubilantom je čes
titala podžupanja občine Bre
žice Patricija Cular, se jim 
zahvalila za pomembno pos
lanstvo, ki ga uresničujejo, ter 
jim izročila občinsko plake
to. B.D./J.K.

Špilerjeva domačija
Pa je to vse skupaj šele začetek, pravi Špiler, kajti nekdanje 

likovne kolonije, ki so po njegovem preživete in so se izpele, želi 
nadomestiti z nekajtedenskim trdim delom likovnikov, za kar 
jim odpira vrata ateljeja in zaključno razstavo. Kajti v okviru 
etno-art kmetije v Kostanjku se bo Špiler še naprej trudil spod
bujati umetnost in rokodelstvo, varovati kulturno dediščino ter 
osveščati ljudi. Ob tem pa bo gostom, skupinam in posamezni
kom, ki bodo prišli k Sv. Vidu, postregel s svojimi, večlgat na
grajenimi vini, in izključno domačo hrano. Skratka, pri Špiler- 
jevih hočejo poprijeti drugače! V.P.

Ni dobro, če se ruši ravnovesje 
med vejami oblasti

Malkovec - Ob dnevu upora proti okupatorju in 65. obletnici ustanovitve 1. dolenj
skega partizanskega bataljona je bila na Malkovcu slovesnost, na kateri se je zbra
la velika množica ljudi. Navdušenje nad njo je izrazil “oče naroda” Janez Stanovnik, 
slavnostni govornik pa je bil prvi predsednik slovenske države Milan Kučan.

Milan Kučan je sprego- 
voril o usodni pomembnosti - .
dogodkov pred (d leti, spre- 
govoril pa je tudi o aktualnih
di>ga|ait|ih pii nas Predvsem r:
je opozoril na rušenje ravno- 
vesja med vejami oblasti, med 
zakonodajno, sodno in izvr
šilno. “Vrsta dogodkov v zad
njih letih upravičuje zaskr
bljenost,” je dejal Kučan in 
dodal, da nanje že nekaj časa 
opozarja tudi predsednik dr
žave. “O sproščeni Sloveniji 
ni dovolj le govoriti, sproš
čenost moramo občutiti. Ce se 
moč in odločitve kopičijo v 
eni politični skupini, sistem 
ne more delovati demokra
tično,” je prepričan Kučan.

Na slovesnosti na Mal
kovcu je nastopila sevniška 
godba, učenci OŠ Tržišče, 
ljudske pevke s Telč ter Kvin
tet Orkestra slovenske po-

Proslava na Malkovcu

licije. Program je popestrila 
tudi t.i. Duletova četa, ki se 
je na Malkovec pripeljala v 
partizanskih uniformah in s 
starimi vozili. Ker ohranja 
duh partizanstva in varuje

tehniko, je iz rok Lojzeta 
Leniča, edinega še živečega 
borca 1. dolenjskega partizan
skega bataljona, prejela po
sebno listino.

Nada Černič Cvetanovski

“Pozdrav iz...”
Brežice - V galeriji Posav

skega muzeja so odprli razsta
vo razglednic z naslovom Po
zdravi iz Bele Krajine, Ko
čevske, osrednje Dolenjske in 
Posavja. Pred odprtjem so v 
viteški dvorani brežiškega 
gradu izvedli kulturni pro
gram, v katerem se je pred
stavil Posavski oktet. Slav
nostni govornik je bil mini
ster za gospodarstvo Andrej 
Vizjak, odprl jo je brežiški 
župan Ivan Molan, o razstavi 
pa je spregovorila kustosinja 
•Posavskega muzeja Vlasta 
Dejak, ki je dodala še svoj 
drobec k skupnemu delu raz
stave. V tretjem prostoru mu
zejske galerije so namreč 
predstavljeni glavni kraji ob 
spodnjem toku reke Save. Gre 
za prispevek muzeja v Bre
žicah k povezovanju regije.

Razstava je rezultat skup
nega projekta petih muzejev 
- Belokranjskega muzeja iz 
Metlike, Dolenjskega muzeja 
iz Novega mesta, Pokrajin
skega muzeja iz Kočevja, Po
savskega muzeja iz Brežic in 
Galerije Božidar Jakac iz Ko
stanjevice na Krki. Gre za raz
glednice, ki prikazujejo gos-

Andrej Vizjak, Vlasta Dejak, Tomaž Teropsič in Ivan Molan

podarske dejavnosti. Raz
glednice so razstavljene tako, 
da omogočajo tudi branje na 
svoji hrbtni strani. Tako lah
ko obiskovalci pokukajo tudi 
v zasebnost ljudi, ki sojih po
šiljali, in onih, ki so jim bile 
namenjene. Danes uporablja
mo namesto pisanja pisem in 
razglednic telefone, sms spo
ročila in ostalo elektroniko. 
Že zaradi tega je razstava svo
jevrstno zaključen, celovit iz

sek zgodovine. Je tudi prispe
vek k poznavanju preteklosti 
lastnega kraja. To lahko daje 
posamezniku identiteto, obču
tek samozavesti in ga navezuje 
na domače okolje. Ob razstavi 
bodo potekale tudi učne ure 
in delavnice za šolarje.

Ob odprtju je Marko Her- 
cigonja v imenu Zlatarstva 
Hercigonjapodaril Posavskemu 
muzeju kopijo zlatnika s podo
bo Franca Jožefa H. M.M7I.K.

Prva desetletka ljudskih pevcev W irl Sf-VNlL

Pišece, Sromlje - Pleterš- 
nikovi ljudski pevci obeležu
jejo svojo 10-letnico. Na ju
bilejno slavje so povabili več 
skupin ljudskih pevcev in 
tamburašev iz različnih pre
delov Slovenije, od Prekmur
ja in Savinjske doline do sk
upin iz sosednjih krajev. 
Pleteršnikovi pevci so se na 
dogodek skrbno pripravljali, 
saj so javnosti prvič zapeli 
Pesem “Pišece, preljubi naš 
kraj”, ki jo je zanje napisal 
ljudski pesnik Anton Grič
nik, uglasbila pa Elizabeta 
Križanič. Pevci skrbijo za 
ohranjanje pomena kulturne 
dediščine jezikoslovca Maksa 
Pleteršnika, za kar ima največ 
zaslug Marjanca Ogorevc. 
Ni le duša zbora, ampak je 
bila tudi gonilna sila pri ob
navljanju Pleteršnikove doma
čije in promocije tega kultur
nega spomenika v slovenskem 
prostoru.

10-letnico delovanja pa so 
obeležili tudi Ljudski pevci 
Sromlje. Skupina osmih pev-

Na ogled dela Cvetke Miloš
Krško - V Dvorani v parku so odprli pregledno razstavo 

vsestranske umetnice Cvetke Miloš, ene izmed najvidnejših 
likovnih umetnic v Posavju, kjer je ves čas delovala kot sa
mostojna ustvarjalka. Njen opus obsega več kot sto tapiserij, 
nepreštete slike, izdelovala je tudi nakit, prav poseben del njene
ga ustvarjanja pa so njeni keramični izdelki - slike iz kerami
ke in male plastike. Cvetka Miloš je svoje pestro ustvarjanje 
predstavila na številnih samostojnih in skupinskih razstavah v 
Sloveniji in po svetu, njena dela pa so v raznih zbirkah in v 
javnih prostorih. V Krškem je zadnjič razstavljala leta 1982 
in sicer v Galeriji Krško, leta 
1999 pa so v Lamutovem li
kovnem salonu v Kostanjevi
ci na Krki v pripravili retros
pektivo z naslovom Tapiseri
je. Tokratno razstavo je pri
pravil krški območni sklad za 
kulturne dejavnosti, na ogled 
pa bo do 19. maja. M.M. Cvetka Miloš

Ljudski pevci Sromlje (v prvi vrsti) s svojimi gosti

mogla sodelovati. Pojejo štiri- 
glasno, dodajajo “iibercvik”, 
sodelujejo z domačimi har
monikarji in citrarji. Jeseni 
2003 so posneli zgoščenko. S 
pesmijo so jim prišli čestitat 
Fantje z vasi in Fantje s Preske,
Ljudske pevke Žejno in Ljud-

Zelena sotočja
Brežice - V prostorih nove stavbe Upravne enote Brežice so 

odprli razstavo fotografij Zelena sotočja mag. Hrvoja Tea 
Oršaniča. Gre za razstavo vrhunskih posnetkov iz narave, ki 
jih je avtor naredil v zadnjih letih. Avtorje delu slovenske jav
nosti, ki spremlja razvoj in dosežke na področju naravoslovne 
fotografije, dobro znan. Motivika, ki si jo je izbral iz široke 
palete naravoslovnih fotografskih možnosti, je gozd in vse kar 
gre zraven. Prav uživaško se predaja pestrim barvam in vzdušjem 
gozda, dinamiki gozdnih potokov, avanturam z divjadjo in is
kanju sporočilnosti v izraznosti Narave. Njegove fotografije 
niso zgolj dokument nekega prostora in trenutka, ampak je nji
hovo sporočilo univerzalno in brezčasno. Pravi, da so njegovi 
izdelki namenjeni uživačem v uživanje, premišljujočim v 
premišljanje. Redno razstavlja, sodeluje pri knjigah, ilustraci
jah, projektih, mentorstvih... Svoj odnos do svojega dela na 
področju fotografije duhovito ilustrira s stihom pokojnega pri
jatelja pesnika Damira Šambareka Kukoviča: “Ti si breza, ki se 
mi izmika, jaz sem veter, ki se te dotika.” To je skrajšan pov
zetek zapisa Oskarja Karla Dolenca na letaku, ki je izšel ob 
razstavi fotografij Hrvoja Oršaniča (prvi na desni). M.M.
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Na Špilerjevi domačiji
hočejo več!

Kostanjek nad Zdolami - Peter Špiler se je v svojem 
življenju loteval že najrazličnejših stvari in v poldrugem stoletju 
postal eden najbolj dejavnih kulturnih animatoijev v širšem proš
tom. Njegov zadnji izziv je združitev umetnosti, rokodelstva in 
domačnosti na ekološki kmetiji v Kostanjku, v tem sozvočju pa 
je že odprl razstavo del Iztoka Švaba. K Sv. Vidu je v soboto 
pritegnila lepo število obiskovalcev, ki so v humanitarni akciji za 
družino iz Blatnega, ki ji je požar uničil hišo, zbrali 1200 evrov. 
Ljudje so bili sicer navdušeni nad naravnim okoljem, nad posta
vitvijo razstave kar v slikovitem vinskem hramu in domačnostjo 
v drugih starih objektih z gostinsko postrežbo.
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Cas za spomladansko čiščenje
Zima je ponavadi čas, ko zaradi nižjih temperatur in krajših dni manj vestno 
pospravljamo svoja stanovanja. Tudi prah, ki se je čez zimo počasi nabiral na 
omarah, se je ob prvih sončnih žarkih že prikazal. Temperature so že skoraj po
letne, zato je skrajni čas, da svoj zimski brlog preuredimo v urejen in čist dom.

Nikar pa naj se vaše spom
ladansko čiščenje ne konča pri 
stanovanju. Znebite se stare 
šare, ki se vam je čez leta na
birala na podstrešju, pospravi
te športne rekvizite in drugo 
opremo, ki seje čez zimo val
jala po garaži in očedite tudi 
dvorišče in vrt. Da se boste 
lažje znašli in začeli, smo vam 
pripravili nekaj nasvetov, ki 
vam bodo olajšali včasih na
porno spomladansko čiščenje.

Organizacija
Pri vsakem večjem po

spravljanju je ključnega po
mena organizacija. Pomislite, 
katerih stvari ne potrebujete, 
kam jih boste shranili in na 
kakšen način. Če stvari shran
jujete v mape ah škatle, te ved
no označite, da boste vedno 
vedeli, kaj imate shranjeno v 
določeni škatli. Škatlo ozna
čite na vidnem mestu, tako da 
boste takoj videli, kaj je v 
določeni škatli. Vse stvari sor
tirajte po sorodnosti, npr. sta
re knjige, zimska oprema, 
igrače in tako dalje. Za vsako 
od škatel določite mesto, kjer 
bo shranjena, pri tem pa se 
vprašajte, kolikokrat boste vse
bino te škatle še potrebovali.

Oblačila
Oblačila so ena od stvari, 

ki jih zamenjamo dvakrat na 
leto, in jih zato kar naprej po
spravljamo in spet iščemo. 
Preden pospravite zimska ob
lačila, jih vsekakor operite, če 
je potrebno, jih odnesite v čis
tilnico. Razdelite jih lahko na 
več načinov - na moška, žen
ska in otroška, ali po kosih - 
bunde, hlače, kape in šali. 
Tako boste vedno vedeli, kje 
so rokavice, ko bo zapadel pr
vi sneg. Za shranjevanje zim
skih oblačil, ki v omarah 
zavzamejo največ prostora, so 
primerne vakuumske vreče. Iz 
njih enostavno izsesate zrak s 
sesalcem, potem ko ste vanje 
pospravili obleke. Tako boste 
pridobili ogromno prostora, 
saj je volumen izsesane vreče 
nekajkrat manjši. Vakuumske 
vreče so primerne tudi za zim
ske odeje, kijih poleti ne boste 
potrebovali. Prav tako vaku
umske vreče vaša oblačila 
zaščitijo pred prahom in mol
ji. Če pa oblačila čez zimo 
vseeno puščate v omarah, 
poskrbite za vrečke z dišav
nicami, ki bodo odganjale 
molje. Veliko prostora boste 
prihranili tudi, če oblačila, na
mesto da jih zlagate, zvijete v 
rolice. Pri shranjevanju obla
čil bodite pozorni tudi na sta
ra oblačila. Tista, ki jih niste 
nosili že več kot dve leti, jih 
mimo oddajte nekomu, ki jih 
bo nosil namesto vas.

Dragoceni predmeti
Še posebej previdni pa 

moramo biti pri shranjevanju 
dragocenih predmetov. Če so 
to pomembni dokumenti, jih 
shranimo v nepremočljive 
vrečke in postavimo na visoko 
mesto, kjer jih bodo otroci in 
morebitna poplava težje do
segli. Enako velja za materi
alne predmete, ki imajo večjo 
vrednost, le da te še dodatno 
zavarujemo. Škatle, v katere 
jih shranimo, napolnimo z

zmečkanim časopisnim papir
jem, predmete pa dodatno ovi
jemo s starimi brisačami. 
Škatle z dragocenimi predmeti 
shranimo globoko v omare in 
ne na rob polic, saj je tam 
večja verjetnost, da padejo na 
tla.

Poslovite se
Poslovite se od neuporab

nih predmetov, ki vam samo 
zavzemajo prostor. Stara ob
lačila podarite dobrodelni or
ganizaciji, premajhna oblačila 
svojih otrok pa mlajšim so
rodnikom. Pokvarjene pred
mete nesite v popravilo, če to 
ni možno, jih zavrzite. Prav 
tako se znebite kupa starih 
revij. Izrežite le članke, ki vas 
zanimajo in jih po tematiki 
pospravite v mape. Tako boste 
prostor povečali za polovico, 
saj polovico revij zavzemajo 
reklame. Prav tako iz kleti 
odnesite stare kose pohištva, 
ki jih že leta ne uporabljate 
več. Mogoče se jih bo razve
selil kdo od vaših sosedov. In 
nikar ne bodite preveč senti
mentalni. Lepo je, da shran
jujete predmete, ki vam veli
ko pomenijo, vendar pa ne 
shranite vsake škatle od čev
ljev, ki jih kupite.

Pokličite pomoč
Pomlad je tudi idealen čas 

za različna obnovitvena dela 
v in okoli hiše. Ko pa so vsa 
popravila in adaptacije kon
čane, ostane kup smeti in ne
znosen prah, ki so se nabirali 
več dni ah tednov. Takšno ne
snago je včasih bolje prepustiti 
strokovnjakom. Čistilni servi
si se širijo kot gobe po dežju 
in po želji ugajati čim več 
strankam neprestano širijo in 
bogatijo svojo ponudbo ter 
namesto vas postorijo že prak
tično vse; očistijo steklene po
vršine in okna, lotijo se tek
stilnih talnih površin in celo 
kamnitih površin, očistijo 
vam fasado, sanitarije, posa
mezne strope in svetila, ope
rejo zavese ter očistijo žaluzi
je. Zahtevnejše stranke imajo 
na voljo tudi strojno čiščenje 
in različne premaze tal, par
keta in marmorja, globinsko 
in kemično čiščenje talnih 
oblog in kemično čiščenje 
sedežnih garnitur in stolov ter 
celo odstranjevanje grafitov z 
različnih površin.

Tudi če v kratkem niste ob
navljali ali preurejali doma, je 
globinsko čiščenje stanovan
ja vedno dobrodošlo. Če se 
počutite neprijetno ob misli, 
da bi svoje stanovanje in in
timne prostore prepustili ne
znancu, potem se omejite le 
na kuhinjo in kopalnico, kjer 
je čistoča najpomembnejša. 
Predvsem v kuhinji so se leta 
in leta na pohištvu nabirali 
mastni madeži kot posledica 
kuhanja in cvrtja. Mastni 
madeži pa se popolnima od
stranijo le s pomočjo vodne 
pare in čistila. Pred najemom 
čistilnega servisa zahtevajte 
predračun, se pozanimajte, 
koliko časa bodo trajala dela 
in kaj vse sploh nudi čistilni 
servis. Ne pozabite, tudi pri 
storitvenih dejavnostih imate 
možnost reklamacije. Pred in 
po opravljenem delu fotogra

firajte stanovanje, da boste 
imeli dokaze ob morebitni 
reklamaciji.

Seveda se lahko namesto 
profesionalnega čistilnega 
servisa odločite za najem čis
tilke ali čistilca preko oglasa, 
ki ste ga našli v časopisu. 
Vaša denarnica bo verjetno res 
manj trpela, če se odločite za' 
to možnost. Mogoče boste 
celo zadovoljni s končnim re
zultatom čiščenja. A previd
nost pri ljudeh, ki nudijo svoje 
storitve “na črno”, ni nikoli 
odveč. Vsekakor premislite, 
ali boste v svoje zasebne pro
store spustili človeka, ki ga ne 
poznate ali podjetje, za kate
rega veste, da na tem področju 
deluje več let, veste pa tudi, 
kje lahko uveljavljate svojo 
pravico do reklamacije, če s 
storitvijo ne boste zadovoljni.

Ne sodite hiše po oko
lici...

.. .a vseeno poskrbite tudi 
za to. Okolica vaše hiše je 
namreč prvi stik z obiskoval
ci v vašem domu, zato vam 
predlagamo, da tudi zanjo 
dobro poskrbite. Torej po
memben je prvi vtis. Najprej 
odstranite ostanke zime - Ustje 
in polomljene veje. O preko
pavanju gredic in obrezovan
ju grmovnic pa smo že pisali 
v eni od prejšnjih številk. Če
dalje večjo veljavo dobivajo 
domači ribniki in mlake. Če 
imate ribnik, iz njega posesaj
te ovenele rastline in mulj, ko 
je stalna temperatura vode 
višja od 12 stopinj, zamenjaj
te tretjino vode in uporabite 
tekočino za pripravo vode. 
Tekočin poznamo več vrst; od 
tistih, ki zaščitijo sluznico 
vaših rib, in tistih, ki prepre
čujejo razvoj in rast nezaže
lenih alg. Če pa ribnika še ni
mate, je mogoče ravno sedaj 
pravi čas, da si ga omislite. 
Zagotovo pa imate vsaj vrt. 
Vrt najprej očistite plevelov in 
pregoste rasti, kjer je potreb
no, pripeljite novo prst. Gos
to grmovje razredčite, posu
šene ali uničene grmovnice 
nadomestite z novimi. Ne 
pozabite na ograjo. Če je ta 
dotrajana, jo popolnoma za
menjajte ali pa le popravite 
staro. Vhod v vrt lahko pope
strite z vzpenjalkami. Ob hišni 
vhod pa postavite nekaj kam
nitih ali lesenih korit s cve
točimi rožami. Umazan ok
rasni pesek nadomestite z no
vim, počene tlakovce, kam
nite in betonske plošče prav 
tako zamenjate. Če pa so tla
kovci in ploščice le umazane, 
jih operite. Danes so na voljo 
čistilne naprave, ki s kombi
nacijo vodne pare in čistil 
brez težav odstranijo tudi os
tanke olja na asfaltu.

Ste se kdaj vprašali, zakaj 
je bivanje v hotelskih sobah 
tako prijetno? Zato, ker so 
vedno čiste in pospravljene, 
ker vas ne motijo kupi časop
isov in revij in ker prah na 
policah ne kvari vašega raz
položenja. Poskrbite, da bo 
tudi vaš dom čim večkrat ure
jen in čist, da se boste vanj 
vedno-znova radi vračali.

Andreja Jernejčič

mnenja, odgovori, popravki ...

Vsi prispevki za iubriko morajo biti opremljeni s polnim imen
om in naslovom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru insti
tucij, organizacij, strank, društev,...) in s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Za
kona o medijih si uredništvo pridržuje pravico do objave ali 
neobjave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško poli
tiko in prostorskimi možnostmi.

Nekorektna občinska 
uprava

SavaGlas, št.182, str.10

Spoštovani občani in občanke, 
ker ima vsaka zgodba dve plati, 
želimo bralce SavaGlasa sezna
niti tudi s svojo platjo.

Tomo in Jasna Markušič sta 
leta 1986 od prejšnjega lastni
ka, katerega ime namerno iz
puščamo, kupila nepremičnini 
parcelna številka 785 in 786, obe 
katastrska občina (k.o.) Brežice. 
V kupoprodajni pogodbi ni ni
kjer omenjena sporna nepremič
nina parcelne številke 787 k.o. 
Brežice. Naj pojasnimo, da ne
premičnina s parcelno številko 
787 k.o. Brežice obstaja v taki 
velikosti, obliki in legi že vsaj od 
1949, in je bila ves čas last sploš

nega ljudskega premoženja in kot 
imetnica pravice uporabe je bila 
Občina Brežice. Na sami sporni 
nepremičnini so že vsaj tri deset
letja vkopani primarni in sekun
dami vodi gospodarske infra- 
stmkture, ki so v splošno javno 
korist.

Tomo in Jasna Markušič spor
ne nepremičnine nista želela od
kupiti in tako po mirni poti uredi
ti svoje zemljiško-knjižno stanje, 
temveč sta raje vložila tožbo zo
per Občino Brežice za ugotovitev 
lastninske pravice na podlagi pri- 
posestvovanja. Utemeljenost nju
nega zahtevka presoja sodišče, ki 
pa še ni razpisalo niti naroka na 
glavno obravnavo. Zato imamo 
občutek, da je sestava in objava 
članka v sredstvih javnega obveš
čanja poskus vplivanja na odlo
čitev sodišča in prikaz nasprotne

stranke - Občine Brežice - v slabi 
luči.

Občina Brežice in vsaka druga 
občina preko občinske uprave 
izvaja naloge, ki so skupnega jav
nega pomena. Občina mora prav 
tako kot vsaka druga oseba s 
svojim premoženjem ravnati kot 
dober gospodar in ščititi pre
moženje, ki omogoča doseganje 
skupnega javnega interesa. V 
današnjih časih dobiva zasebna 
lastnina zelo velik pomen in vred- 
nost, kadar pa gre za skupno jav
no dobro, ljudje prehitro pozabi
mo na vse to in želimo od občine 
kar čim več iztržiti poceni ali za
stonj.

Dragi občani in občanke, ob
činsko premoženje je naše skupno 
premoženje, ki je prvotno namen
jeno v rabo za vse nas in ne samo 
za posameznike. Zato vas prosi
mo, da razumete, da mora občina 
razmišljati tudi dolgoročno in 
skladno s plani razvoja in inves
ticijskih obnov varovati svoja 
zemljišča, da jih ne bi po nekaj 
letih odkupovala nazaj od zaseb
nikov po bistveno višjih cenah.

Vaša občinska uprava

Štajerci pri cvičkarjih
Brežice - V Zamušanih pri ki na širšem območju od Slo- 

Gorišnici deluje uspešno vino- venskih Goric do Haloz pove- 
gradniško-vinarsko društvo, zuje 130 članov. Pod stro-

V grajski kleti Vina Brežic

kovnim vodstvom Franca 
Bezjaka skrbijo za kakovost 
svojih belih vin, pripravljajo 
vsakoletna ocenjevanja in or
ganizirajo tudi več izletov po 
slovenskih vinorodnih obmo
čjih. V soboto so spoznavali 
posavsko vinorodno deželo 
vse od Bizeljskega in Isteni
čeve šampanjske kleti do 
bogate degustacije v brežiški 
grajski kleti in pri Kunejevih 
v Brestanici. Za štajerske vi
nogradnike pa je bilo poseb
no doživetje obisk Gadove 
peči, kjer so spoznali, kako 
domačini pridelujejo ta čas 
najbolj iskano slovensko vino 
cviček. V.P.

Prišel je Zeleni Jurij
Zdole - Turistično hortikul

turno društvo in Krajevna 
skupnost Zdole sta ob krajev
nem prazniku spet pripravila 
zdaj že tradicionalno juijevan- 
je. To seje začelo že v soboto, 
ko je Zeleni Jurij s sprems
tvom po vaseh pobiral jajce 
in klobase. V nedeljo pa seje 
začelo zelo zgodaj s pritrka
vanjem zvonov, budnico kr
škega pihalnega orkestra Vi
dem in pečenjem jajc, ki so 
jih brezplačno delili obisko
valcem. Čez ves dan pa se je 
zvrstil pester kulturno zabavni 
program, ki se je končal v 
poznih večernih urah. M.M.

Eko tržnica
Krško - Podjetje Kostak iz Krškega 

je pred nakupovalnim centrom Mer
catorja pripravilo že peto eko tržnico. 
Na njej so se s svojimi ročno izdelani
mi izdelki iz naravi prijaznih materi
alov predstavili osnovnošolci iz 
desetih osnovnih šol krške občine, ki 
so izvedli tudi pester kulturni pro
gram. Taje obsegal vse od modemih 
plesov do folklore, glasbene nastope, 
predstavili pa so se tudi harmonikar
ji, recitatorji in drugi. Tokrat je eko 
tržnica, ki jo je povezovala animator
ka in pevka Andreja Zupančič, 
potekala pod okriljem Zelenega fes
tivala, ki gaje pripravil Zavod Vrbov 
Log, ta pa je na tržnici predstavil tudi 
“zeleni avtomobil”. M.M.
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Novim zmagam naproti...
Dijaki slovenskih gimnazij, 

ki se učijo francoski jezik, se 
v mesecu marcu zberejo na 
srečanju, ki se imenuje Fran
kofonski dan. Letos so tako 
že devetič zapored igrali in pe
li v francoščini.

Brežiški gimnazijci so se 
tega srečanja prvič udeležili 
leta 2002 in so od tedaj zvesti 
obiskovalci in soustvarjalci 
tega zanimivega dne, kjer 
uspešno predstavljajo Gimna
zijo Brežice.

Na letošnjem Frankofon
skem dnevu so iz Brežic sode
lovali dijaki 4.a. Štirje nasto
pajoči dijaki so zbrali dovolj 
poguma in znanja, da so se 
pojavili na odru Ljudskega 
gledališča v Celju, skupaj z 
dijaki 17 gimnazij iz Slovenije 
in študenti Filozofske fakul
tete v Ljubljani.

Zaigrali so pred povablje
nimi veleposlaniki iz Francije, 
Belgije, Švice, Grčije, Bolga

rije in Romunije in navdušili 
tudi svoje vrstnike.

David Pavlin, Jernej Hos- 
tar, Carmen Hocher in Miha 
Šoba so svoje vloge odigrali 
kot pravi profesionalci, “čisti 
Francozi”, in so na tremo 
kmalu pozabili. Prav gotovo 
jim bo ostal v spominu vrvež

David Pavlin

tega dne, ki je združil mlade 
iz vse Slovenije in pokazal, 
kako zvenijo francoske be
sede pri nas.

Tako kot lani, ko je bil na
grajen dijak naše šole Boštjan 
Možic, se tudi letos nastopa
joči niso vrnili praznih rok. 
Prvo nagrado si je prislužil 
David Pavlin z glavno vlogo 
policijskega komisarja. Seve
da pa gre za nagrado velika 
zahvala tudi mentorici prof. 
Ani Kukovičič, ki je bila di
jakom v veliko pomoč in 
hkrati veselje, kajti spremlja
la jih je kot del skromne, a 
super ekipe. Skratka, bilo je 
enkratno! Ta beseda pove vse. 
Prav gotovo pa smo lahko 
veseli, daje takih, ki razume
jo in znajo kaj povedati v 
francoskem jeziku, vedno več, 
za kar gre zasluga tudi Fran
kofonskemu dnevu v Celju.

Amadeja Miler, 4.a 
Gimnazija Brežice

KOPITARNA
Dragi otroci, med tistimi, ki ste poslali pobarvanko, je bila izžrebana 
Lara Planinc, Linhartova 3, 8250 Brežice. Za nagrado prejme darilni bon 
v vrednosti 20 evrov, ki ga poklanja Kopitarna Sevnica. Iskreno čestitamo!
Tudi to pobarvanko pobarvajte po svoji najbolj bujni domišljiji, mamico ali 
očka poprosite, da jo pošljeta na naslov: Radio Brežice, (za SavaGlas) Trg izgnancev 12, 8250 
Brežice najkasneje do petka, 4.5.2007. Pa ne pozabite pripisati svojega imena, priimka in naslo
va. Spet bomo eno pobarvanko izžrebali in nagradili z lepo nagrado.

moda
Carbo tretma

Nov, edinstven način za odstranjevanje 
in preprečevanje celulita.

z: 1'3

Zaradi svojega pozitivnega učinka na'ožilje je 
Carbo tretma edini anticelulitni tretma 

primeren za vse, ki imajo poleg 
celulita izražene razširjene kapilare in vene.

Obrtna ulica 24, 8250 Brežice

Makedonci pri Sevničanih
Ko so v nedeljo okoli 16. ure 

prišli v našo šolo makedonski 
učenci, smo bili vsi zaskrblje
ni, napeti in živčni, saj nismo 
vedeli, kaj nas čaka. Vendar so 
naredili dober vtis že takoj, ko 
so prišli, saj so se objemali, 
smejali in se dobro razumeli.

prepevali. Nekaj časa so pre
pevali oni, potem smo začeli 
tudi mi. Dolgo smo iskali pe
sem, ki bi jo zapeli skupaj, 
nato pa smo začeli peti: 
“.. .ajde zaljubi se v moje oči, 
tvoje so usne kao čokolada, to 
mi se dopada...”. Uživali smo

V ponedeljek in torek smo 
imeli organizirane izlete (spla
varjenje, ogled loške šole in 
Postojnske jame). Na poti 
smo v avtobusu vsi veselo

in se smejali, ob koncu dneva 
pa smo bili precej izmučeni.

In tako je napočil zadnji 
dan, ki smo ga skupaj pre
živeli v šoli. Ze zjutraj nam

je bilo hudo, saj smo vedeli, 
da bo kmalu čas za slovo. 
Potem so nas razdelili v tri 
skupine, določili vodjo in 
pouk se je začel. Makedon
cem smo pokazali nekaj lepot 
Slovenije, nekaj tradicional
nih slovenskih glasbil in slo
vensko narodno nošo, preva
jali smo besede, se naučili ple
sati polko, imeli smo športno 
vzgojo in zadnjo uro še teh
nični pouk, kjer smo izdelov
ali lučke.

Po pouku smo se polni čus
tev odpravili v avlo, kjer je 
bila poslovilna prireditev. Po
slušali smo nekaj govorov in 
pesmi, ki so jih zapeli učenci 
naše šole. Tudi Makedonci so 
odpeli še eno pesem in nato 
odšli skozi velika šolska vrata. 
Pred šolo smo se še fotografirali 
ter izmenjali naslove in telefon
ske številke. Počasi so se od
pravili do avtobusa in nam 
pomahali v slovo.

Ana Janc 
in Sanja Slemenšek

OS Sava Kladnika Sevnica

Lea Šinko Štraus

Zdaj pa nikakršnih izgo
vorov več! Modne nasvete, 
podatke, fotografije že ima
te! Kamor se ozrete, čakajo 
nove kolekcije, ki dnevno 
prihajajo na police trgovin. 
Tokrat še nekaj pomoči pri 
odločitvi modnega sloga ali 
pomanjkljivega modnega 
dodatka za tiste, ki želite še 
več, ali pa še niste prepričani, 
kaj želite. Najprej afriški

priskrbeti “korzet”, ki bodo 
to sezono zelo modemi in 
obvezen modni kos gardero
be. Pa ne pozabimo tudi na 
slog iz 60 let, ki je še vedno 
moderen in ponuja tudi letos 
veliko izbiro lepih barv in 
kreacij...

Uživajte in ne pozabite: 
“Česar se lotite, se lotite pra
vilno, tudi oblačenja.”

Naredite nekaj zase!

slog, kije vsekakor moden tu
di v tej sezoni, z lepimi 
naravnimi barvami in kroji. 
Včasih se ženska bolje in lepše 
počuti v moškem kroju hlač; 
ne bojte se, ne bo potrebno 
svojemu dragemu izprazniti 
omare..., ampak greste v tr
govino in izberete - verjemite, 
da lahko izgleda neverjetno 
dobro. Omenili smo že, da si 
morate v vsakem primeru

4?ia
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BREZPLAČEN KUC ■ VSAK DAN OD 12* 0020*

Lasersko odstranjevanje poraščenosti, kapilar, 
pigmentacij, aken, celulita in fotopomlajevanje.

Tel.: 07/49 66 044, GSM: 031 681 401
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IZPOVED!
Kultura
26. april

Sevnica - odprtje muzejske zbirke “Sevnica skozi čas”, 
ob 16. uri, grad

Bizeljsko - 16. glasbeni festival, nastopilo bo 13 učencev 
razredne stopnje in 11 učencev predmetne stopnje, ob 17. 
uri, Zadružni dom

Kostanjevica na Krki - odprtje razstave 18. otroškega 
likovnega extempora “Kostanjevica v miniaturah”, razsta
vo bo odprla dr. Beatriz Tomšič Čerkez, kulturni program 
pripravljajo učenci šole in Pihalni orkester Kostanjevica, 
ob 19. uri, Lamutov likovni salon

Krško - 5. samostojni letni koncert Vokalne skupine 
Valvasor, ob 20. uri, cerkev Sv. Ruperta na Vidmu
28. april

Artiče - mednarodni folklorni festival “SloFolk Slove
nija”; sodelovale bodo štiri folklorne skupine iz tujine in 
sicer iz Bolgarije, s Hrvaške, iz Francije in Nemčije, ob 
19.30, Prosvetni dom
29. april

Kapele - slavnostna akademija ob obletnici posvetitve 
župnijske cerkve v čast Mariji vnobovzeti, odkritje spo
minske plošče s kronogramom ter podelitev priznanj v ime
nu župnije, ob 19.30, župnijska cerkev
1. maj

Kapele - osrednja slovesnost jubilejnega leta - 
evharistično slavje, ki ga bo ob somaševanju duhovnikov 
vodil celjski škof msgr. dr. Anton stres, ob 10.30, župnij- 
skacerkev

Šentjernej - tradicionalno prvomajsko srečanje, častni 
gost bo minister za obrambo Karl Erjavec, pester kulturni 
program, ob 11. uri na Javorovici

Prireditve
27. april

Loka pri Zidanem Mostu - tradicionalni pohod po poteh 
krajevne skupnosti - Loka-Čelovnik-Planina-Zirovnica- 
Radež, ob 9. uri, zbor na trgu v Loki
28. april

Šentjanž - 5. pohod od Murne do Telč, ob 8. uri 
Sevnica - gost meseca župan Kristijan Janc, ob 20. uri, 

Salezijanski mladinski center
30. april

Blanca - postavljanje mlaja na tradicionalen način, ob 
16. uri

Trška Gora - 24. tradicionalno prvomajsko srečanje, za 
veselo razpoloženje bosta skrbela Pihalni orkester Videm 
in zabavni ansambel Lilija, od 18. ure dalje, pri lovskem 
domu

Lisca - Kres fest 2007, košarkarski turnir, nore družabne 
igre in koncert z Zablujeno generacijo, ves dan
1. maj

Šentjernej - tradicionalno prvomajsko srečanje, častni 
gost bo minister za obrambo Karl Erjavec, pester kulturni 
program, ob 11. uri na Javorovici
8. maj

Brežice - predavanje o biodinamičnem kmetijstvu, pre
davala bo Meta Vrhunc, predsednica društva Ajda, ob 19. 
uri, dvorana Savice Zorko, knjižnica

Kino servis Brežice
Četrtek, 26.4., in petek, 27.4., ob 18.30 Ninja želve, an

imirana komedija, in ob 20.30 Glasba in besedilo, romantična 
komedija; sobota, 28.4., nedelja, 29.4., in ponedeljek, 30.4., 
ob 18.30 Ninja želve, in ob 20.30 300, zgodovinska drama; 
sreda, 2.5., ob 18.30 in 20.30 300; četrtek, 3.5., in petek, 
4.5., ob 18.30 Norbit, komedija, in ob 20.30 Beanove 
počitnice, komedija; sobota, 5.5., in nedelja, 6.5., ob 18.30 
Beanove počitnice, in ob 20.30 Norbit.

Kulturni dom Krško
Petek, 27.4., ob 20. uri, Skrivnostna sled, drama (triler); 

sobota, 28.4., ob 18. uri Heidi, otroški film, in ob 20. uri As 
v rokavu, kriminalka; nedelja, 29.4., ob 18. uri Heidi.

ČebeVnak Krško
Petek, 27.4., ob 18. uri Reševanje vojaka Ryana.

Kino Bivak Senovo
Petek, 27.4., ob 18. uri Spomin na dan OF.

Kulturna dvorana Sevnica
Petek, 27.4., ob 17. uri Asterix in Vikingi, animirana 

družinska komedija; sobota, 28.4., ob 19. uri Sanjske punce, 
mjuzikal; petek, 4.5., ob 18. uri Naša mala miss, komična 
drama; sobota, 5.5., ob 19. uri Kraljica, biografska drama.

1 » REKLA KAZALA «

Brežiška Cesta prvih borcev od stare pošte do občinske zgradbe 
je pretekli teden vendarle spremenila videz; makadam in luk
nje je prekril asfalt in označbe parkirišč so omogočile enos
merni promet. Že prvo uro zatem pa se je sprožil plaz razočaranj 
zaradi robov, ki onemogočajo dostop do dvorišč. Pri vožnji 
naravnost čez visok zob skoraj ni mogoče speljati, če avto pripelje 
postrani, pa je hitro lahko presekana guma. Da je res tako, 
sta se lahko prepričala tudi direktor KOP-a in župan. Očitno 
napako bo potrebno popraviti na račun občanov. Bodo kot 
nadomestilo na granitne plošče, ki bodo prispele z daljne Ki
tajske, zato lahko vtisnili svoje ime? Kot slavne osebnosti na 
tlaku Holywooda!

Toni Jarkovičje nov cvičkov kralj, zato je dosedanji kralj Marjan 
Pirc slekel kraljevo uniformo, vzel v roke puško in si verjetno 
rekel: “Namesto v vinograd bom šel kar v partizane. ”

Minister za okolje Janez Podobnik je bil povabljen na odprtje 
novega mostu v Sevnici. A več občudovanja od mostu je požel 
najmlajši udeleženec prireditve, takrat komaj 17 dni star 
dojenček Kun. Ob klavrnem številu rojstev je očitno, da je pri 
nas lažje narediti most kot otroka.

Na prvi zaposlitveni sejem so prišli tudi prvi možje posavskih 
občin, manjkal je le župan najmlajše občine - kostanjeviški 
Pustoslemšek. Ta pač misli, da mu še dobra tri leta in pol, če 
ga volivci ne bodo prej odpoklicali z županskega stolčka, ne 
bo zmanjkalo dela, pa tudi čega, se mu za prihodnost ni bati, 
saj je že med upokojenci. Župana Molan in Bogovič ter 
podžupan Ocvirk pa so najbrž bolj zaskrbljeni; zavedajo se, 
da čas hitro teče in če ga bodo med svojo vladavino preveč 
“lomili", se lahko zgodi, da se bodo tudi znašli med iskalci 
zaposlitve.

Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - nahrbtnik 
Janko Koritnik,
Gubčeva 1, 8290 Sevnica

2. nagrada - zgoščenka 
Mirjana Osojnik,
Kettejeva 1, 8250 Brežice

3. nagrada - kaseta 
Marija Deželak,
Pot na Zajčjo Goro 15,
8290 Sevnica

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
MAMUT, ARARA, KININ, 
FRANCI, SREN, AN, BINOR- 
MALA, AMATERKA, SLA, 
LAT, LEE, OTOK, AG, REKLA- 
MANT, LIKA, AJVAR, ANAN, 
RC, RIBA, JIDIŠ, VINAR, 
KSENON, ICAZA, ATRAPA, 
KARAN.

Geslo: FRANCI SMREKAR

Rešitev nagradne križanke (ne le 
gesla) pričakujemo do petka, 
4.5.2007, na naslov: SavaGlas, 
Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
s pripisom “Nagradna križanka”.
Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov, lahko pa tudi davčno 
številko!
Fotokopij križanke ne upo
števamo!
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gimnastika

Urški zlato, Niki srebro, Lara za
las ob odličje

Ljubljana - V nedeljo je 
potekal 16. pokal Šiške v žen
ski športni gimnastiki, prva 
uradna tekma Gimnastične 
zveze Slovenije v novem dr- 

| žavnem stopenjskem tekmo
valnem sistemu, ki so se ga 
udeležile tudi selekcijske te
lovadke Gimnastičnega druš
tva RAIN Krško.

V 3. državnem stopenjskem 
tekmovalnem sistemu so v 
ženski športni gimnastiki de- 
bitirale najmlajše - Nastja 
Modic, Barbara Pacek in 
Doroteja Imperl, ki so kot 
RAIN-ov podmladek ekipno 
osvojile 10. mesto.

V 5. državnem stopenjskem 
tekmovalnem sistemu je eki
pa v postavi Zibert, Vodeb 
in Metelko v ekipnem mno
goboju osvojila 3. mesto. V 
posamičnem delu tekmovan
ja je Lara Zibert osvojila 4. 
mesto s tretjim seštevkom 
mnogoboja, 5. mesto je os
vojila Ana Vodeb in Maruša

Urška Štus in Nika Močivnik 
Metelko 11. mesto.

V 7. državnem stopenj
skem tekmovalnem sistemu 
16+ je 1. mesto osvojila Ur
ška Stus, ki je v ženskem

gimnastičnem mnogoboju 
zbrala 29,450 točke ali 81% 
točk, na 2. mesto pa se je 
uvrstila Nika Močivnik, ki je 
zbrala 27,150 točke oz. 75%.

rokomet

Škof ostaja v Celju
Celje - Nemški rokometni 

prvoligaš Magdeburg se je 
odpovedal lovu na vratarja 
slovenske reprezentance in 
Celja Pivovarne Laško Goraz
da Škofa. Kot seje neuradno 
izvedelo, Nemci namreč niso 
več pripravljeni plačati kakšne 
koli odškodnine, tako da Škof 
do nadaljnjega ostaja v Celju.

Zgodba seje dokončno raz
pletla v začetku aprila s tele
fonskim klicem novega mana- 
geija SC Magdeburg Holgerja 
Kaiserja, ki je sporočil, da na 
Gorazda Škofa ne računajo 
več in da zanj niso pripravljeni 
plačati nobene odškodnine, tudi 
tiste ne, ki je zapisana ob more
bitnem sporazumnem odhodu 
Škofa iz Celja. Kmalu zatem 
so Nemci v Celje v podpis po
slali ustrezno izjavo, s katero 
bodo lahko pravno veljavno 
izničili pogodbo, ki jo je s Ško
fom podpisal njihov dosedanji 
manager Bemd Uwe Hilde- 
brandt. Postopek podpisovan
ja pogodbe pa je skritiziral tudi 
predsednik Magdeburga Rolf 
Oesterhoff in ga označil za 
neprofesionalnega. STA

ju-jitsu

V spomin Robija 
Rajha

Maribor - V soboto seje 
odvijal mednarodni turnir v 
ju-jitsu v spomin na premi
nulega reprezentanta Slo
venije in člana ADK Maribor 
Robija Rajha. Tekmovanje je 
potekalo v obeh tekmovalnih 
disciplinah ju-jitsa - borbah in 
duo sistemu in sicer v kadets
ki, mladinski in članski kate
goriji.

Tekmovalo je preko 120 
borcev iz Slovenije, s Hr
vaške, Poljske in iz Italije. 
Nastopila je tudi ekipa DBV 
KATANA Globoko in doseg
la odlične rezultate; kadeti do 
73 kg - Matej Žerjav 1. mes
to, kadeti do 81 kg - Peter 
Pšeničnik 2. mesto, mladin
ci do 77 kg - Damjan Žer
jav 2. mesto, člani do 62 kg -

Matej Dušič 3. mesto, člani 
do 85 kg - Sandi Hotko 5. 
mesto in mešani pari v abso
lutni kategoriji - Irma Pirc- 
Jure Žabjek 5. mesto.

radiogoniometrija

“Lovili so lisico"

Postojna - Odprtega 
prvenstva v radiogoniometri- 
ranju, popularno imenovano 
“lov na lisico”, sta se udeležila 
tudi Radio klub Krško in 
Amater Sevnica.

Najboljše uvrstitve so do
segli med pionirji Leon Ko
sem (Amater) 1. mesto, med 
ženskami Maja Marušič 1. 
mesto, Adriana Moškon 2. 
mesto in Petra Levičar 3. 
mesto, vse Radio klub Krško, 
med juniorji je 1. mesto os
vojil Tomaž Kunšek in 3. 
mesto Davor Možic, oba 
Amater Sevnica, med senior

ji je bil Danilo Kunšek tretji 
in med veterani Janez Kuselj 
peti.

Vsi Posavci pridno nabira
jo točke za uvrstitev v državno 
reprezentanco; tako starejši, ki 
bodo meseca septembra odpo
tovali na evropsko prvenstvo 
na Poljsko, kot mlajši do 15. 
leta starosti, ki bodo letos 
prvič zastopali Slovenijo na 
evropskem prvenstvu junija v 
Nemčiji.

ples

Lukci uspešno 
kvalificirani na DP

Ljubljana - Minuli teden 
konec tedna je potekal še zad
nji kvalifikacijski turnir v 
show plesih, ki se gaje ude
ležilo tudi pet plesalcev Ples
nega kluba Lukec in prav 
vsem seje uspelo kvalificira

ti na državno prvenstvo. V 
kategoriji show dacne solo 
pionirke je tekmovala Anto- 
nina Nečemer, ki je osvojila 
6. mesto. Med mladinci je v 
kategoriji step solo plesal 
Matic Drakulič in preprič
ljivo osvojil 1. mesto. V član
ski starostni skupini pa je Sara 
Levičar tekmovala v dveh 
kategorijah. V kategoriji mo
dem solo je osvojila 3. mes
to, v kategoriji show solo pa 
2. mesto.

Da pa med najboljše ple
salce v Sloveniji sodita tudi 
plesna učitelja Plesnega klu
ba Lukec Sebastijan Vodlan 
in Vesna Vučajnk, sta doka
zala s svojim nastopom v kate
goriji step pari člani, kjer sta 
osvojila 1. mesto. Sebastijan 
je zmagal tudi v kategoriji 
step solo člani. Pred plesalci 
je sedaj priprava na bližajoče 
se državno prvenstvo, ki bo 
za plesalce shovva že v začet
ku maja, za plesalce stepa in f 
modema pa konec junija.

speedway

Izšla knjiga o speedwayu
Krško - Založba 

Neviudunum je 
predstavila knjigo 
Francija Tomaži
ča, dolgoletnega 
funkcionaija in po
ročevalca s speed- 
way dirk z naslo
vom “Jugoslovanski 
dirt track in speed- 
way 1920 - 1991”.
Knjiga je izšla v na
kladi 900 izvodov, 
ima več kot tristo 
strani, v njej pa je 
avtor zbral obsežen 
fotografski arhiv 
(630 fotografij), te
meljito popisal zgo
dovino te zanimive Franci Tomažič 
športne panoge v nekdanji državi, zbral vse rezultate in jih 
tudi razčlenil. Knjiga je prva takšna pri nas in zagotovo 
predstavlja izjemno dokumentarno gradivo, v njej pa bodo 
lahko bralci našli tudi vrsto doslej še neobjavljenih podat
kov in fotografij, ki pričajo o zgodovini tega športa pri 
nas. M.M.

OTROŠKA FOTO-AKCIJA 
APRIL

vsak, torek in četrtaki
PREDSTAVLJA:

lip
It-41.
ROŽMAN

Brežice, Lamutova 16
Tel.:07/49 90 260 

info@foto-rozman.si

2 PROFI-PORTRET VAŠEGA OTROKA 

I?TT?r ZA SAMO2,50€f (13x18cm)
studio
ROŽMAN

Fotografiramo od 13-17 hBrežice, Lamutova 16 

Tel.:07i49 90 260

www.foto-rozman.si
Ponudba velja samo lx na družino.Naredimo več 
posnetkov, ki vam jih predstavimo še isti dan.
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Nekoč oglati, neokretni, 
predvsem pa trdega volana in 
Zahtevnega upravljanja zna
čilni kombiji so danes res 
samo še preteklost. In če so 
takratne, praviloma iz kamio
nov izpeljane kombije, vozili 
skorajda samo za to izobraženi 
vozniki, je danes povsem 
drugače.

Lično, skoraj avtomobilsko 
yoznikovo okolje, proštoma 
in tiha kabina z vsem, kar po
trebuješ, da bi varno pripeljal 
do cilja. Tudi s klimatsko na
pravo, radijskim aparatom in 
Šc čim, če želje in denarnica 
Sežeta dovolj daleč.

Motor:
- petvaljni turbodiesel 
' prostornina: 2459 cm3 
' naj večja moč:

109 KM (80 kW)
' navor 280Nmpri 2000/min 
' testno povprečje:

9,8 1/100 km

Kombi je torej kombi, po
rečete, a ni tako. So majhni 
in veliki, so lepi in manj lepi, 
bolje in slabše opremljeni, 
predvsem pa so taki, ki ponu
jajo skoraj dvesto različnih 
kombinacij. Novi Crafter de
nimo ponuja tri različne me
dosne razdalje, štiri dolžine 
tovornega prostora in tri viši
ne strehe, štiri odlične turbo- 
diesle ter ročni in samodejni 
menjalnik. Kombinacij je to
rej toliko, daje že težko izbra
ti. A ravno to je tisto, kar da
našnjim dostavnikom, če jih 
še lahko tako imenujem, daje 
naj večjo prednost. Uporabnik 
lahko izbere točno to, kar po
trebuje, ne da bi bil pri tem 
prisiljen v kompromise.

In Crafter ni kompromis. 
Narejen in oblikovanje v po
vsem nemškem stilu. Sicer 
oglat in robat, a zaradi mo
demih potez, barv in materi
alov prijeten tudi na pogled. 
Njegova velikost v primeru

Volkswagen Crafter
prostornejših izvedenk je že Prepričan sem, daje občutek prostornine tovornega prosto- 
skoraj impresivna in če ste se enak! ra resnično potrudili, da bi bi-
kdaj vprašali, kako je polžu, Crafter je seveda prilago- lo natovarjanje in raztovaijan- 
ko s seboj vozi hišo, se pre- jen svoji nalogi. Njegovi sno- je kar se da preprosto. Zasno- 
prosto peljite s Crafterjem. valci so se tudi zaradi izjemne vali so ekstremno široka dr

sna vrata, ki omo
gočajo udobno 
natovarjanje in 
raztovarjanje, na 
voljo pa so za 
srednjo in dolgo 
medosno razdal
jo. Da bi povečali 
prostornino to
vornega prostora, 
so ponudili tudi 
običajno, visoko 
in “super” visoko 
streho, pri kate
rih je višina to
vornega prostora 
1,650 mm, 1,940 
mm ali 2,140 
mm. V kombi
naciji z medosni
mi dolžinami je s 
Crafterjem tako 
moč voziti od 7,5

do 17 m3 tovora.
Vožnja s Crafterjem je 

udobna. V prvi vrsti ponuja 
odličen voznikov sedež, ki da
je izjemno preglednost, poleg 
njega pa se nahaja še dvose
dežna klop, na kateri je dovolj 
prostora tudi za daljšo pot. 
Testni Crafter je ponujal še tri 
sedeže v drugi vrsti in ogro
men tovorni prostor. Odlična 
kombinacija, predvsem, če 
obstaja istočasna potreba po 
prevozu ljudi in tovora.

Lega na cesti je pričakova
no zanesljiva, upravljanje z 
vozilom enostavno, z izjemo 
manevriranja, ki pa zahteva 
pozornost predvsem zaradi 
velikosti, da mimogrede česa 
ne “odnesemo s seboj”, po
sebno še, če nismo pazljivi pri 
višini. A brez strahu. Malo 
truda in Crafter bo v vaših ro
kah ubogljiv vsaj tako kot 
večji avto.

Aleksander Krebelj
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Brežice
Občinski svetniki občine 

Brežice so se v ponedeljek, 16. 
aprila, sestali na 5. redni seji. Med 
številnimi obravnavanimi točka
mi naj izpostavim naslednje: 

Podajanje smernic Občine 
Brežice za državni lokacijski na
črt (DLN) za cestno povezavo od 
Krškega do Brežic.

Občina Brežice je že v lan
skem letu, ko je bila sklicana 1. 
prostorska konferenca v zvezi z 
omenjeno pripravo DLN-ja, po
dala nekaj priporočil in usmeri
tev, ki so izražala naša ključna 
stališča. Naše usmeritve žal niso 
bile upoštevane, kar smo lahko 
razbrali iz Programa priprave 
DLN za cestno povezavo od Kr
škega do Brežic. Občinski svet
niki so tako sprejeli predlog smer
nic za pripravo DLN-ja za cest
no povezavo od Krškega do Bre
žice, ki med drugim zajemajo:

- Za občino Brežice je spre

jemljiva varianta 2, ki se prične 
v križišču “pri Mercatorju ” pri 
obrtni coni Zadovinek v Krškem 
in poteka do predvidene loka
cije novega mostu čez Savo, nato 
pa po obstoječi trasi vrbinske 
ceste do uvoza v NEK ter dalje 
po novi trasi vzporedno s kori
dorjem železniške proge do na
vezave na krožno križišče Intrer- 
market v Brežicah.

Pri tej varianti pa je potrebno 
upoštevati še dodatne podvari- 
ante, s katerimi preprečimo fizi
čno ločitev nekaterih zaselkov 
od poselitve; zagotavljanje pro
tipoplavne varnosti, dostopnosti 
do kmetijskih površin in do pred
lagane lokacije za odlagališče 
nizko in srednje radioaktivnih 
odpadkov, zagotavljanje ustrez
nih priključkov in križanj, do
puščanje možnosti za zagotavlja
nje odvajanja odpadnih voda ter 
umirjanje prometa ob vstopu v 
ureditveno območje mesta Bre
žic.

- Predvideni iztek cestne po
vezave na območju obstoječega 
krožišča “Intermarket” ni us
trezen.

Potrebno je vključiti tudi re
konstrukcijo krožišča, ki bi zago
tavljalo ustrezen pretok lokalnih 
in regionalnih prometnih tokov 
ter omogočalo tudi navezavo te 
točke na avtocesto. Tudi nadalje
vanje po sedaj obstoječi Cesti

svobode zaradi razvojnih usmeri
tev širitve mesta in potrebe po 
razbremenjevanju tranzitnega 
prometa v naselju ni ustrezno. Ta
ko so potrebne cestne navezave 
na industrijsko cono Brežina, re
ševanje nivojskih križanj želez
nice, povezave proti Bizeljske
mu, prečkanje Save in povezava 
s Termami Čatež.

• Pobuda za uvrstitev nove 
cestne povezave Zelena meja 
Slovenska vas JP 525062 med 
ureditve državnega pomena

Občinski svet je sprejel sklep, 
na podlagi katerega bo lahko mi
nister za okolje in prostor predla
gal Vladi RS, da povezovalno 
cesto Zelena meja Slovenska vas 
spozna za prostorsko ureditev 
državnega pomena zaradi gos
podarskih, socialnih, kulturnih 
in varstvenih značilnosti oz. po
membnosti za prostorski razvoj 
države in javnega interesa. Za 
povezovalno cesto se bo pristo
pilo k sprejemanju državnega 
lokacijskega načrta, ko bo Vla
da RS ugotovila, da gre za pros
torsko ureditev državnega pome
na. S to ureditvijo bo prebival
cem naše občine, ki živijo v Slo
venski vasi, omogočen dostop 
do njihovih domačij po sloven
skem ozemlju.

■ Potrditev dokumenta iden
tifikacije investicijskega projek
ta za investicije v komunalno

infrastrukturo: Odvajanje in čiš
čenje odpadnih voda občine 
Brežice - Pilotni projekt Krka

Pilotni projekt Krka vodi 
Ministrstvo za okolje in prostor, 
kije tudi naročnik projekta, med
tem ko je občina investitor. V 
omenjeni projekt so poleg obči
ne Brežice vključene tudi občine 
Dolenjske Toplice, Grosuplje, 
Kočevje, Novo mesto in Šen
tjernej. Projekt naj bi zmanjšal 
onesnaževanje podtalnice, saj 
bo zajel odpadne vode iz vasi 
Hrastje, Skopice, Zasap, Zupeča 
vas, Čatež ob Savi, Bušeča vas, 
Dolenja Pirošica, Žejno, Globo
čice in Velike Malence. Inves
ticija naj bi bila izvedena do kon
ca leta 2015, medtem ko bi se 
financirala iz celotnih taks za 
obremenjevanje voda, ki se bodo 
zbrale v času trajanja investicije 
v občini Brežice, nepovratnih 
sredstev državnega proračuna, 
sredstev občinskega proračuna 
ter strukturnih in kohezijskih 
skladov.

• Soglasje OS občine Brežice 
k letnemu poročilu Zavoda za 
podjetništvo in turizem Brežice 
zja leto 2006 in soglasje k pro
gramu dela za leto 2007

Občinski svet občine Brežice 
mora kot ustanovitelj Zavoda za 
podjetništvo in turizem Brežice 
po Odloku o ustanovitvi zavoda 
dati soglasje k letnemu poročilu

za preteklo leto in soglasje k 
letnemu programu za tekoče leto. 
Občinski svetniki so dah soglasje 
tako k lanskoletnem poročilu kot 
tudi k programu dela za letos.

• Odlok o turističnih vodni
kih turističnega območja občine 
Brežice

S sprejetim odlokom želi Ob
čina Brežice predpisati strokov
no usposobljenost turističnega 
vodnika, vodenje registra turis
tičnih vodnikov, programe tu
rističnega vodenja, izvajanje, na
ročilo ter evidenco turističnih 
vodenj. Tečaje strokovne uspo
sobljenosti za opravljanje turis
tičnega vodenja na turističnem 
območju občine Brežice bo orga
niziral pooblaščeni izvajalec, ki 
ga bo izbral in potrdil Zavod za 
podjetništvo in turizem Brežice 
v soglasju z županom občine 
Brežice. Na podlagi javnega raz
pisa bosta izbrana tako organi
zator kot izvajalec tečaja.

■ Pravilnik o spodbujanju 
podjetništva v občini Brežice

Š sprejetim Pravilnikom za 
spodbujanje podjetništva v ob
čini Brežice so občinski svetni
ki razveljavili dosedanji Pravil
nik o dodeljevanju posojil, ne
povratnih sredstev in subvencio
niranje obvestil iz sredstev ob
činskega proračuna za pospeše
vanje malega gospodarstva v ob
čini Brežice. Med novostmi no

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Delovanje političnih strank 
v času med volitvami je naj
bolj prepoznavno preko delo
vanja na državni ravni v Dr
žavnem zbora, na občinski rav
ni pa v občinskem svetu. 
Stranke, ki nimajo svojih pred
stavnikov v tem ali onem pred
stavniškem organu, so običajno 
kar pozabljene v tem vmesnem 
obdobju. Seveda pa samo de
jstvo, da ima stranka svoje 
svetnike, še ne pomeni, da je 
zaradi tega tudi uspešna. Na to 
vplivajo predvsem svetniki 
sami s svojim delovanjem v 
občinskem svetu, v odborih in 
drugih organih, v katere so 
imenovani.

Svetniška skupina LDS v 
Občinskem svetu Brežice je 
zagotovo ena najbolj aktivnih. 
Vključujemo se v razprave o 
vseh pomembnih temah, ki jih 
svet obravnava, dajemo pri
pombe in koristne predloge. 
Pogosto prisluhnemo obča
nom in posredujemo njihove 
pripombe in vprašanja na us
trezna mesta. Zelo pomembna 
točka dnevnega reda, kije pri
sotna na vseh sejah, so vpraša
nja in pobude članov občinske
ga sveta. S svojimi vprašanji 
in pobudami smo biti doslej 
prisotni na vseh sejah tega 
mandata. In to s vprašanji in 
pobudami, ki zadevajo vse 
občane občine; o dokončanju 
del pri izgradnji avtoceste, o

urejanju okolice avtoceste, o 
problematiki nuklearnih od
padkov in'delitve “nuklearne 
rente”, o izvajanju rekonstruk
cije Ceste prvih borcev v Bre
žicah, o projektih, ki bodo 
aktualni v naši občini v bližnji 
prihodnosti, kot je letališče 
Cerklje, gradnja HE in dragi. 
Večkrat smo opozorili na za- 
staranost in neustreznost ob
činskih odlokov za posamezna 
področja in na neusklajenost 
Statuta občine Brežice z vel
javnimi zakoni, kar v praksi 
prinaša nemalo težav. Tudi v 
zvezi vprašanjem nezdružlji
vosti funkcij. Na nekatera 
vprašanja dobimo odgovore, 
ki pa vedno ne zadovoljijo, 
zato jih mdi ponavljamo. Vsa 
vprašanja in pobude so vedno 
dobronamerne, saj želimo, da 
bi se določene zadeve reševale 
hitreje, boljše in na ustreznejši 
način. Pričakujemo, da bomo 
s takim delom ohranili zaupan
je in upravičili izvolitev v 
občinski svet.

Pa še nekaj o zvestobi in 
svetli prihodnosti. Strinjamo 
se, daje zvestoba vrednota tudi 
v politiki in ni nam všeč to, 
kar se je zgodilo v DZ RS z 
našo poslansko skupino. Seje 
pa to dogajalo v večjem ali 
manjšem obsegu doslej v vseh 
mandatih DZ. V prvem pri 
SNS, v drugem pri SKD, v 
tretjem pa tudi v takratni SDS, 
ko je znan gorenjski poslanec 
in župan prestopil iz te stranke 
v SLS. In ti so ga prav hva
ležno, brez odvečnega moralizi- 
ranja sprejeli v svoje vrste. 
Niso ga pozvali, naj se vrne 
med “svoje”. Zato tudi ne 
sprejemamo nasvetov, ki jih 
je delila SLS v prejšnji števil-

občinski svet brežice
ki SavaGglasa in ki nimajo 
prav nobene zveze z delovan
jem Občinskega sveta Brežice.

Sicer pa je metla pred last
nim pragom v LDS kar dobro 
počistila in verjamemo, da se 
bo to pozitivno odrazilo v pri
hodnosti. Poučen primer tudi 
za drage.

Za svetniško skupino LDS 
JAvšič

jemo, kajti mnoge trgovine se 
zapirajo in prazne samevajo.

Upamo lahko le, da bomo 
v prihodnosti dobili takšno 
občinsko oblast, ki ji bodo 
dejanske potrebe naših občank 
in občanov pomembnejše od 
dobičkonosnih interesov po
sameznikov in tujih podjetij.

Za svetniško skupino SLS 
Ivan Sušin

Kvaliteta družbe se 
vidi po odnosu do 
“malega” človeka

Nek občan nas je informiral, 
da ima na Občini Brežice vlo
go za dograditev gospodarske
ga poslopja, ki bi segalo tudi 
na prvo kmetijsko območje, 
čemur se v praksi žal ne more 
izogniti. Kljub temu, da je 
minilo že 6 mesecev, na vlogo 
še vedno ni dobil nikakršnega 
odgovora. Izvedeli smo, daje 
podobnih primerov še več v 
naši občini. Zato smo na 5. 
seji občinskega sveta predlaga
li, naj župan z občinsko upra
vo pospeši aktivnosti za pozi
tivno rešitev teh primerov in 
naj občanom odgovori v za
konsko zahtevanih rokih. Zah
tevah smo tudi pisni odgovor 
na vprašanje, koliko vlog naših 
občanov v zvezi s postopkom 
pridobivanja gradbenih dovol
jenj čaka na občini Brežice, ki 
še niso rešene!?

Ko pride “mali” človek na 
občino, ga pošiljajo od vrat do 
vrat, ah pa mu odgovorijo, da 
zadeva čaka na državo, ali da 
tako zahteva država oziroma 
po novem tudi Evropa. Na dra
gi strani pa vidimo, da tuja 
trgovska podjetja s kapitalom 
lahko gradijo v naši občini, 
kljub temu da jih ne potrebu-

S SOCIALNI
aiii

Na 5. seji občinskega sveta 
smo svetnici in svetnik SD gla
sovali za vsa gradiva, ki bodo 
omogočila izvajanje razvojno 
pomembnih načrtov, potrdili 
smo tudi vrsto nujnih pravilni
kov in soglašali, da ne more 
biti sprejeta nobena prodaja 
zemljišča ah ukinitev statusa 
javnega dobra, če ni gradivu 
priloženo pozitivno soglasje 
krajevne skupnosti. Strinjali 
smo se s predlogom novega ce
nika za uporabo športnih ob
jektov in uskladitve cene za po
moč na domu. Dnevni red je 
sicer vseboval 21 točk.

Nismo pa odločali o nez
družljivosti funkcije občinske 
svetnice in tajnice KS. Prob
lem, ki za SD seveda to ni, se 
tako prenaša na naslednjo sejo. 
Iz razlogov, ki so bih navede
ni v prejšnji številki Sava- 
Glasa, pričakujemo, da bodo 
svetniške skupine presodile, da 
v primeru Rajke Križanac ni 
razlogov za prenehanje oprav
ljanja poslanstva svetnice in 
dela tajnice KS.

Za člane svetov javnih za
vodov so bih potijeni naši kan
didati: Franc Gorišek - OŠ Ar
tiče, Tone Jesenko - Posavski 
muzej, Živko Lupšina - OŠ 
Bizeljsko, Polona Beribak - 
Mladinski center, Mitja Jan
kovič - Zavod za šport, An
ton Škofca - OŠ Globoko, 
Milena Jesenko - Zdravstveni 
dom Brežice, Anton Marolt - 
Letalski center Cerklje ob Krki.

V Vodstvenem odboru za 
lokalno partnerstvo pa naprej 
ostaja Franc Venišnik.

Milena Jesenko, 
svetniška skupina SD

pse general
Spoštovani bralci ! Pravico 

imate izvedeti resnico, kaj in 
kako se dogaja na sejah Občin
skega sveta Brežice. Tokrat o 
zadnji seji 16. aprila.

Svetniki smo prejeli obsežno 
gradivo, kar 230 točk je bilo. 
Na mizo, tik pred sej o, smo pre- 
jeh še dodamo gradivo, ki pa 
ga v kratkem času ni bilo mož
no proučiti, da bi lahko dosled
no in pravilno odločati.

Po sprejetju dnevnega reda 
smo se svetniki prijavili k raz
pravi pisno. Moje prijave k 4. 
točki (vprašanja in pobude) 
enostavno niso upoštevati. Do
slej tega še nisem doživel. Bi
ser pa pride na koncu vsakega 
dejanja. In prišli smo skoraj do 
konca dnevnega reda, do 20. b 
točke “Imenovanje članov sve
tov javnih zavodov”. Komisi
ja za volitve in imenovanja je 
poslala vsem vodjem svetniških 
skupin dopis, s katerim je dala 
pobudo za eventualne spre
membe v svetih. Naš DeŠUS 
je vrnil dopis le z eno spremem-

SavaGlas, 26.4.2007

Ivan Molan
vega pravilnika velja omeniti 
predvsem dejstvo, da so pogojL 
razpisov prilagojeni razmeram v 
podjetništvu v naši občini. Zato 
sta se že lansko leto izvajala sa
mo dva ukrepa in sicer sofinanci
ranje investicij in subvencioni
ranje stroškov odpiranja novih 
delovnih mest, saj je med pod
jetji in podjetniki za ta dva ukre
pa bilo tudi največ zanimanja in 
povpraševanja. Omenjeni ukre
pi so namenjeni predvsem kot 
spodbude malim podjetjem, ki 
šele stopajo na trg.

Ob dnevu boja proti okupa
torju in mednarodnem prazniku 
dela vsem občankam in obča*- 
nom občine Brežice iskreno 
čestitam in želim, da omenjene 
praznične dneve preživite čim 
lepše.

Ivan Molan, 
župan občine Brežice

bo zaradi prestopa člana stran
ke.

Na moje vprašanje: ”Zakaj 
se to dogaja na polovici man
data?” je vodja svetniške sku
pine SDS in vodja KVIAZ-a 
g. Marko' Hercigonja, podal 
odgovor, kije bil zbegan, nepo
vezan, nerealen, da o stro
kovnosti ne govorim. Iz zagate 
naj bi ga rešiti župan s sodelav
ci, ko so mu potisniti v roke 
nek papir, s katerega je prebral 
bistvo odgovora.

Pri tej točki sem g. Herci- 
gonji zastavil še eno vprašanje 
in sicer zakaj so iz sveta OŠ Bi
zeljsko “izločiti” g. Roka Kr
žana (dve leti predsednika sve
ta), dolgoletnega ravnatelja te 
šole, dolgoletnega člana občin
skega sveta, tudi župana občine 
Brežice in ne nazadnje, kar je 
najpomembnejše za svet šole, 
človeka, ki ga pozna cela ob
čina. Odgovora na to vprašanje 
nisem dobil, razen ironičnega 
nasmeha na obrazu g. Herci- 
gonje, predsednika komisije, ki 
je pripravila predlog sestave no
vih svetov. Uvrstiti so sebe, čla
ne ožje družine. Na enega se š$ 
čaka. Mogoče bo sin ati mož 
ati pa ...

Lepo je biti na oblasti, ati ne! 
V našo stranki pa želimo, da bi 
bilo pod to ob lastjo lepo tudi 
Vam, spoštovani bralci ! Če
dalje bližje sem spoznanju pis
ca v prispevkih SG, ko pravi: 
"JADRNICE PA PLUJEJO 
NAPREJ!”

Vodja svetniške skupine 
DeSUS 

Marjan Jurkas

STRANKA EKOLOŠKIH GIBANJ SLOVENIJE/
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MINISTRSTVO ZA JAVNO UPRAVO

OBVESTILO
Ministrstvo za javno upravo obvešča, da je zaradi spremembe Uredbe o upravnem poslo
vanju, ki bo začela veljati I. maja 2007, spremenjena veljavna ureditev uradnih ur državne 
uprave, to je upravnih enot in območnih enot organov:

- davčnih uradov z izpostavami
- carinskih uradov z izpostavami
- območnih enot uprave RS za javna plačila
- območnih geodetskih uprav z geodetskimi pisarnami
-območnih uradov veterinarske uprave, razen veterinarske inšpekcije, z - izpostavami
- uprav za obrambo z izpostavami
- izpostav uprave za zaščito in reševanje s pisarnami
- centrov za socialno delo
- območnih služb z uradi za delo Zavoda RS za zaposlovanje Slovenije
- območnih enot in izpostav Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije
- območnih enot in izpostav Zavoda za pokojninsko in invalidsko zavarovanje Slovenije.

V skladu z navedeno spremembo bodo uradne ure: 
v ponedeljek in torek od 8. do 15. ure
v sredo od 8. do 18. ure 
v petek od 8. do 13. ure

V Upravni enoti Ljubljana in območnih enotah organov na njenem območju bodo uradne 
ure na delovnih mestih, na katerih se delo opravlja v izmenah in poslujejo s strankami:
v ponedeljek, torek in četrtek od 8. do 18. ure 
v sredo od 8. do 19. ure 
v petek od 8. do 14. ure

Uradne ure bodo v vseh upravnih enotah in območnih enotah tudi vsako prvo soboto v 
mesecu (ali drugo, če je prva na državni praznik ali drug z zakonom določen dela prost 
dan) od 8. do 12. ure.

Prva delovna sobota bo 5.5.2007

Ministrstvo za javno upravo

Tržaška cesta 21,1000 Ljubljana
Telefon: 01 478 8330, telefaks: 01 478 8331, www.mju.gov.si, e-pošta: gp.mju@gov.si

ZAHVALA
Mnogo prezgodaj, komaj v 64. letu starosti, 
nas je po hudi in kratki bolezni zapustila in 

tiho odšla v večnost naša draga žena, mama, stara mama, 
tašča, sestra, teta, svakinja in sestrična

EMA IVANŠEK,
rojena Ferlin, s Trebeža 9

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, vaščanom, prijateljem in znancem, ki so 
nam v težkih trenutkih stali ob strani, ustno ali pisno izrazih sožalje, darovali cvetje, 
sveče, denarne prispevke in za svete maše, ter jo v tako velikem številu pospremili na 
njeni zadnji poti. Hvala g. župniku iz Artič za lepo opravljen pogrebni obred, govorniko
ma g. Francu Glogovšku in g. Francu Gorišku za tako ganljive besede slovesa, artiškim 
pevcem za lepo zapete žalostinke, praporščakom in zastavonoši, gasilcem PGD Sp. Po- 
hanca in gasilcem iz sosednjih društev za spremstvo na njeni zadnji poti, kvartetu glasbe
nikov g. Francija Arha, pogrebni službi in cvetličarni Žičkar ter okrepčevalnici Štritof za 
gostinske storitve. Posebno zahvalo smo dolžni tudi družini Lipej za nesebično pomoč.

Še enkrat iskrena hvala vsem, ki jih v zahvali nismo posebej imenovali, pa so nam 
kakor koli pomagali, ter našo drago pokojnico v tako velikem številu pospremili na 
njeni zadnji poti. Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njeni

ZAHVALA
* Srce je omagalo, dih je zastal, 

a spomin nate bo večno ostal.

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, starega očeta, 
brata, tasta in svaka

MARJANA MOLANA
iz Globokega

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, nekdanjim sošolcem 
iz Artič in sosedom za podarjeno cvetje, sveče, topel stisk roke in spremstvo na njegovi 
prerani zadnji poti. Posebno zahvalo smo dolžni govorniku g. Stanetu Preskarju za 
ganljive besede slovesa, pevcem iz Globokega, kvartetu pozavn, g. Žičkarju za orga
nizacijo pogreba, praporščaku Obrtne zbornice Brežice g. Marjanu Kranjčiču, častnemu 
spremstvu mejašev ter g. župniku za lepo opravljen obred. Zahvaljujemo se tudi vsem 
tistim, ki jih v zahvali nismo posebej imenovali, a so nam kakor koli pomagali v teh 
težkih trenutkih.

Žalujoči: vsi njegovi, ki smo ga imeli radi

NAROČILNICA
SAVAGLAS - časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253
Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SAAAGLAS

Ime in priimek ________________________________

Podjetje(naziv in naslov)____________________________

Davčna številka podjetja ________________________

Zavezanec za DDV

Kraj___________________ Poštna št.

Ulica__________________ Telefon

Datum_________________ Podpis

Število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 0,88 EUR (210 SIT). 
Naročniško razmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic 

^naročnine je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.

V SPOMIN
naši ljubljeni

MIKICI ŠTIPULA
rojeni Putrih

Spomin je kot pesem, ki v srcih odzvanja, 
spomin je kot cvet, ki nenehno poganja, 
spomin je svetloba, ki dušo obliva, 
spomin je ljubezen, ki v srcih prebiva!

Vsako slovo je težko, a najtežje je bilo slovo 5. maja 
2004, ko nas je tragična izguba v žalost odela. Vsi 
bližnji, ki smo jih ljubili, nas s smrtjo niso zapustili. V 
ljubezen so se spremenili, z njo naša srca napolnili!

Zahvaljujemo se vsem, ki obiskujete njen zadnji dom, 
ji ga krasite s cvetjem in prižigate svečke.

Vsi njeni

ZAHVALA
26. aprila bi praznoval 

svoj 85. rojstni dan

SLAVKO SKRBET
iz Globokega,

a ga je kruta bolezen iztrgala 
iz naše sredine.

Zahvaljujemo se vsem, ki ste se 27. marca poslovili 
od našega ata, ter ga ohranili v lepem spominu.

Žalujoči: vsi njegovi

mali oglasi _______^

Prodam drva v goleh (kami
on) ali metrska.
Pokličite 041-643-558.

Perutnina Rostohar sporoča 
cenjenim strankam, da bodo 
prodajali kilogramske piščan
ce 12. maja, sprejemajo pa 
tudi naročila za purane, kijih 
boste dobili 22. maja. Za in

formacije pokličite 49-21-563 
ali 031 -621 -522 ali se osebno 
oglasite pri Rostoharjevih na 
Bregah L

Prodam Subaru Legacy, let
nik 1998, 4-kolesni pogon, 
redno servisiran in dobro 
ohranjen. Informacije dobite 
na številki 041-634-636.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- N

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice
Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik 

Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 1 EUR (239,640 SIT).
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 

Komerciala: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 
Naročniški oddelek - telefon 01/58-80-276, elektronska pošta: narocnina@ salomon.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Število tiskanih izvodov: 5.000 

Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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VREHE
NAPOVED VREMENA 
ZA SLOVENIJO

26. april 2007

Danes bo največ sonca na 
zahodu, nekaj več oblačnosti 
pa bo občasno v vzhodnih kra
jih, kjer bo še možna kakšna 
kaplja dežja. Prehodno bo pi
hal vzhodni veter, na Primor
skem šibka do zmerna burja.

Jutri bo pretežno jasno.

Petek

'Iv
8/23° C

Sobota

-"r

10/24° c

Nedelja

10/27° C

M00 sc prejpe pokažite, kfikP potičke delate *»«, 
Kar z roKicairi poKažte ...

...taKoja,...taKo se potičKa dela.f E j, stari, če dons
ne bodo prišli..., 

\ Kaj črto nardit?
( Kajprej bomo prisluhnili izKušnjam 

""'"n : naših mojstrov, Kasneje bomo rsog/amU 
j zmagovalca, na Koncu borto š/i pa jest..

■r... zdaj jo pečert VsaK dan .S\/

H S5SS53K:: E
Kosertjst prvo potičKo naredu, 
sert se počutu... taKo, taKo..., 

še sedaj se počutim taKo... 
taKo...blaženo...

sem se pocutu... taKo, taKo..., ~,
še sedaj se počutim taKo... Ko sem jo prvič videi...,jfotičKo

fe.fr/. I sem imel TAAAKEEEE Očmi... zdejpa grem, K me Mat tišči.

Dejte ze nehat, 
Ker mam čez po! ure 
že drugo podelitev. Jeres,dastejabKe

venda/
in orehe posadil?Tušššššššššš Čestitam, dobro si 

speKe/... ,sem 
pr oba!.,, dobra je.

Boštjan Kozole/

Ja,maKpa 
\ še iz Afganistana 

Ul uvažamo.

Misli in z ustnic bral: MCMOOOdV 
Poze lovil: P.P.

Pozirali so: Jure Mastnak, Jure Godler, Matjan Šarec, Boštjan Kozole, Andrej Vizjak, Ivan Molan, Ivan Kozole in Kristijan Janc



stran 7

LOKALNE SKUPNOSTI
SavaGlas, 26.4.2007

Naj-Posavec 2006 je Boštjan Kozole

“Stopimo skupaj in naredimo 
zgodbo o uspehu”

Brežice - Bralci SavaGlasa so letos že drugič izbirali Naj-Posavko oziroma Naj-Posavca. Akcija je s pomočjo 
glasovnic potekala pet mesecev, marca pa so se jim pridružili še poslušalci Radia Brežice, istočasno je bilo 
glasovanje možno tudi preko telefonskega odzivnika. Tako smo v uredništvo do zaključka akcije prejeli ok
rog 1400 vseh glasov, šest kandidatov z največ glasovi se je uvrstilo v najožji izbor, za spremljajoči raz
vedrilni program pa so poskrbeli trije znani imitatorji.

Med finalisti so bili mlad 
skladatelj, imitator in dobit
nik viktorja za najbolj obe
tavno osebnost Jure Godler, 
poslanec in sevniški župan 
Kristijan Janc, podjetnik 
Boštjan Kozole, brežiški žu
pan Ivan Molan, plesni učitelj 
in ekstremni kolesar Dušan 
Vodlan ter novinarka in TV- 
voditeljica Tamara Vonta. 
Največ glasov in s tem naziv 
Naj-Posavec 2006 je tokrat 
pripadel Boštjanu Kozoletu, 
,ki mu je skolputuro Naj-Po
savec 2006 izročil lanski do
bitnik tega naziva - minister

za gospodarstvo Andrej Viz
jak.

Boštjan Kozole je direk
tor podjetja Evrosad v Kr
škem, iz katerega želi naredi
ti eno najboljših evropskih 
sadjarskih zgodb. Leta 1995 
je družinsko podjetje Evrosad 
od Mercatorja odkupilo eno
to Sadjarstvo ter prevzelo 275 
ha sadovnjakov in 93 zapo
slenih. Kasneje so kupih še so
rodno podjetje v Sevnici s 120 
ha nasadov, imajo pa tudi 59 
kooperantov, ki imajo v lasti 
115 ha nasadov. Tako Evro
sad danes obvladuje preko 500

Jure Godler: “Jaz na te stvari tako gledam - vedno so 
ljudje, ki te imajo radi, in tisti, ki te nimajo radi. Razmerje 
med njimi ni nujno, da nam je znano, ampak to je potrebno 
sprejeti. Pri nagradah pač neposredno izveš za tiste ljudi, ki 
te imajo radi in veš, da te podpirajo, sicer ne bi bil nomini
ran. To je dober občutek.”

Kristija Janc: “Zelo prijetno sem bil presenečen, ko 
sem izvedel, da sem med šestimi nominiranci za Naj-Posav
ca. To mi veliko pomeni, ker sem politik in očitno so me 
ljudje v Posavju opazili in nagradili s svojimi glasovi. To 
je najbolj neposredno, to so glasovi ljudi, ki me spremljajo 
in to šteje. Sem pa tudi zelo vesel, da je na koncu zmagal 
gospodarstvenik, mlad, uspešen, in prav je, da so ljudje 
opazili tudi gospodarstvenika, ne samo politika.”

Ivan Molan: “Danes sem se zelo dobro počutil, ker tega 
res nisem pričakoval; konec koncev sem v politiki bolj 
prepoznaven šele dve leti. Zato je to, da sem v ožjem izbo
ru, zame res presenečenje. Menim, da gre za določeno 
priznanje, da so me ljudje sprejeli, in seveda je to spodbuda 
za naprej.”

Dušan Vodlan: “Najprej hvala vsem, ki so glasovali 
zame. Opazil sem, da sem edini, kije bil nominiran že lani. 
Zelo sem ponosen, da sem v krogu tako eminentnih ljudi. 
Ob tem pa bi želel izpostaviti, da so vsi naši tekmovalci 
tako na plesnem področju kot v kolesarstvu zelo prisotni v 
našem okolju, zato me žalosti, da nam odgovorni na občini 
ne prisluhnejo in nam ne pomagajo izboljšati pogojev za 
delo. Kljub temu, da nas veliko ljudi podpira, tam ni ra
zumevanja.”

Tamara Vonta: Ponavadi vsi igralci, ko gredo po Os
karja, rečejo, da so presenečeni - no, jaz sem tudi presene
čena, da sem se uvrstila med finaliste. Sploh nisem vedela, 
da poteka ta izbor. Malo sem pa tudi žalostna, ker sem edina 
Ženska. Iz tega sklepam, da so v glavnem glasovale ženske, 
ki nas že pregovorno poleg lastne nečimemosti krasi tudi 
nečimernost do drugih žensk. Vsekakor sem zelo vesela in 
hvala vsem.”

Finalisti izbora za Naj-Posavko, Naj-Posavca: Dušan Vod
lan, Kristijan Janc, Jure Godler, Ivan Molan, Boštjan Kozole 
in Tamara Vonta

Imitatorja Jure Mastnak in Marjan Šarec sta skupaj z Juretom 
Godlerjem v dvorano “pripeljala ” mnoge slovenske ugledneže.

ha nasadov jablan, hrušk in šju, za kar so poskrbeli mno-
breskev. Pomemben zasuk se 
je v podjetju zgodil prav s pri
hodom Boštjana, ki ga kot 
študenta prava in podjetništva 
sprva kmetijstvo ni zanimalo, 
potem pa je - sicer po sili raz
mer - odkril, da gre za podjetje 
kot vsako drugo. Dokazal je, 
daje tudi v sadjarstvu potreb
no biti podjeten. Da mu to za
res uspeva, je tudi priznanje 
“Mladi manager 2006”, ki mu 
gaje podelilo Združenje Ma
nager.

Prireditev se je odvijala v 
prijetnem in zabavnem vzdu-

gi znani tuji in domači gos
tje, seveda v osebah priznanih 
slovenskih imitatorjev - Mar
jana Šarca, Jureta Mastna
ka ter Brežičana in hkrati fi
nalista Jureta Godlerja.

Jelica Koršič 
Foto: Peter Prašniški

ZftSLOMlftDft
Na odru 

slučajnosti?
Žal imam premalo časa, da bi 

uživala v kulturi toliko in tako, kot 
si v resnici želim. Verjetno sem le ena 
od mnogih, ki tako čutijo. Zato pa 
sem toliko bolj srečna, če se vendar
le vse na nebu in zemlji „poklopi“ 
tako, da si lahko privoščim tudi malo hrane za dušo (tiste 
za telo si tako ali tako preveč in prevečkrat ha ha ha).

Ko sem bila še srednješolka, sem bila prepričana, da se 
bo moje življenje odvijalo v gledališču. Kot toliko drugih 
sem se želela vpisati na ljubljansko Akademijo za gledališče, 
radio, film in televizijo in - jasno - pogorela. V nasprotju s 
tem, kar si mislite, nisem želela postati gledališka igralka 
ampak gledališka režiserka. Kot osemnajstletnica sem pre
brala praktično vse, kar je bilo na voljo prebrati o gle
dališču, Stanislavski je bil moj redni spremljevalec v torbi, 
Z vlakom sem se vozila v Ljubljano in obiskovala Dramo, 
MGL, Glej... Še danes sem hvaležna profesorjem na brežiški 
srednji šoli, ki so pogosto spregledali, da se med poukom 
ukvarjam z drugimi rečmi - posebej ena profesorica mi je 
še danes pri srcu, ker me je na svoj način spodbujala in 
razumela. In takšnih reči ne pozabimo.

Skratka - na oglasni deski majhne avle v podhodu med 
Čopovo in Nazorjevo ulico je pisalo, da sprejemnih izpitov 
nisem opravila. Razočaranje, jeza, žalost, solze... Vse to je 
bilo. Vsega tega se še spomnim, a se danes le nasmehnem. 
Zato, ker zdaj razumem.

Vpisala sem se na študij novinarstva. Zdaj sem članica 
vsakodnevnega teatra, ki ima številno občinstvo. Morda moja 
vloga ni povzdignjena niti umetniška, morda se bo kdo ze 
ob dejstvu, da si upam vleči primerjavo med tako različnima 
svetovoma, zgrozil■ Ampak zdi se mi, da se v življenju močna 
hotenja in hrepenenja na nek način izpolnijo. Morda ne v 
popolnoma takšni obliki kot pričakujemo, a vendar...

Slučajno sem poznala nekoga, ki je delal na radiu in me 
povabil k sodelovanju. Tako sem se povsem slučajno oglasila 
v eter, slučajno so me poslali na izobraževanje in tako sem 
slučajno tam, kjer sem.

No, zadnji odstavek ne jemljite preveč resno. V resnici 
ne verjamem povsem v slučaje. Nekaj vendarle nosimo v 
sebi in s sabo. Če to prepoznamo sami, smo na pol poti, če 
pa to prepozna še kdo drug... Toliko bolje.

Pa vendar sem jim hvaležna, vsem sopotnikom na moji 
medijski poti. Tudi tistim, ki so me krcali.

Kje sem že začela ?
Aha, kako uživam, ko si najdem čas za kakšen koncert, 

predstavo... Najbližji sta mi glasbena in gledališka umet
nost. Pravim, da tisto, kar gre skozi uho in oči, do tja, 
kamor mora, kjer je manjko lepega. Jim kar zavidam ta 
poklic... No, malce. Čeprav verjetno nedosegljivo vedno 
idealiziramo.

V mojem teatru je namreč preveč težkih tem.
Pa čeprav nisem pristaš komedij, vsaj takih in tistih ne, 

ki zadnje čase polnijo dvorane.

Grajski vinograd
Sevnica - Na grajskih terasah bo spet rasla vinska trta. Idejo Zdravka Mastnaka 
o pridelovanju grajskega vina je pred leti obravnaval posebni odbor, nato pa jo je 
posvojil in poskrbel za realizacijo Zavod za kulturo, turizem in šport.

Nov most h Kopitarni
Sevnica - Sevniški župan 

Kristijan Janc, minister za 
°kolje Janez Podobnik, po- 
^anec Bojan Rugelj in direk- 
to.r Kopitarne Marjan Kur
nik so predali prometu 381 
hsoč evrov ali 100 milijonov 
^1T vreden nov kopitamiški 
Jhost čez potok Sevnična. Je 
dvakrat širši od starega, ki je 
^al na istem mestu in skoraj
da ni bil več uporaben za 
bansport, potreben za oskrbo
vanje Kopitarne. To je v do- 
Jern letu peti nov most v ob- 
Clni Sevnica. Brez izdatne fi
nančne pomoči države takšna 

•narnika gradnje ne bi bila 
rtl°žna. Za kopitamiški most 
je S(rfinancerski delež minis- 
rstev znašal 205 tisoč evrov.

. V letošnjem letu bo nare- 
Jena še projektna dokument

acija za pločnik go cesti mimo rekcija za ceste nadaljevala s 
Kopitarne proti Športnem do- pločnikom od krožišča v 
mu, ki naj bi se zgradil pri- Šmarju do blokov na Planin- 
hodnje leto, še letos pa bo Di- ski cesti. B.D.

Kristijan Janc, Janez Podobnik, Bojan Rugelj in Marjan 
Kurnik

Pobočje je prvi s trto zasa
dil eden od nekdanjih lastni
kov gradu okrog leta 1800. 
Izkrčiti je dal grmovje in 
narediti terase, ki so se zaradi 
vzornega vzdrževanja in ob
navljanja gradu s trto vred 
obdržale do 2. svetovne vojne. 
Nato je bil grajski hrib več 
desetletij prepuščen poraš- 
čanju, a sevniška občina je v 
70 letih začela grad obnav
ljati, kasneje pa so bile očiš
čene in zavarovane tudi terase, 
kjer so pred desetletjem nasa
dili sadje. Enolog Zdravko 
Mastnak je županu Kristi
janu Jancu pred 7 leti pred
lagal, naj se kot turistična za
nimivost ponovno uredi gra
jski vinograd. Ideja je dolgo 
zorela, pred tednom dni pa so 
župan, Mastnak kot grajski 
kletar, direktorica Zavoda za 
turizem, kulturo in šport Pe
tra Pozderc ter Tine

Sajenje prvih trt na grajskem pobočju.

Dolinšek kot oskrbnik vino- 11. maja pa bo svoje mesto 
grada zasadili prve od pred v- ob grajskem stolpu našla še 
idenih 500 trt modre frankin- sadika najstarejše slovenske trte 
je. Kratek poduk o sajenju trte z mariborskega Lenta, ki jo je 
je dal kralj cvička Marjan Sevnici poklonil župan Franc 
Pirc in častne viničarje poz- Kangler. Istočasno bodo odpr- 
val, naj bodo umi pri delu. li grajsko kavarno. B.D.
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Pred praznikom dela smo se pogovarjali z izjemno delovnim upokojencem Stanetom Preskarjem

Z delom premagaš vse težave
Pišece - Sredi vasi pod Orlico se razprostira 8,5 ha vzorno urejenega vinograda, za vinorodni okoliš nič nena
vadnega. Je pa najbrž v slovenskem vinogradništvu neobičajno, da se je s tem poslom začel ukvarjati upokojeni 
elektroinženir, ki je večino življenja prebil v Ljubljani. Dolgoletni direktor in svetovljan Stane Preskar iz Artič 
bi gotovo našel manj naporne izzive za vitalno uživanje upokojeniškega staža, a kaj ko je njegovo življenjsko 
vodilo “labor omnia vincit - z delom premagaš vse težave”. V tem duhu je vzgojil tudi sinove. Dva sta zdravnika, 
najmlajši pa inženir računalništva. Stane Preskar gre k sedemdesetim, prvi svoj pridelek grozdja pa je imel pred 
12 leti. Nato je obnovil vinsko klet na Marofu, kot domačini pravijo uradnemu naslovu Pišece 2, sedaj pa ureja 
domačijo v Artičah, da se bo z ženo Darjo umaknil iz Ljubljane spet domov.

Tod okoli je več Preskar
jev.

Moj rod izhaja s Preske, 
kjer so brežiški planinci po
stavili spomenik tolarju. Ne 
vem, ali so predniki dobili 
priimek po tem hribu ali hrib 
po Preskarjih. Priimek je res 
razširjen, saj sem jih z brskan
jem po internetu našel preko 
20 v ZDA. Enkrat jim bom 
vsem pisal, da izvem, če sem 
morda še s kom v sorodu po
leg tistih v Ameriki, s kateri
mi vzdržujem stik.

Ob vseh vaših zanimanjih 
vam tudi brez vinograda ne 
bi bilo dolgčas. Zakaj ste se 
namesto za hobije odločili za 
nov poklic?

Vedno sem načrtoval, da 
bom starost preživljal aktivno. 
V Artičah na svoji domačiji 
sem se nameraval ukvarjati s 
sadjarstvom. Ker sem z dena
cionalizacijo prišel do vino
grada, sem pač zagriznil v 
vinogradništvo. A če bi me pri 
štiridesetih vprašali, če bi bil 
vinogradnik, bi brez omaho
vanja odklonil.

Ste že kdaj obžalovali?
Ne, v življenju ne obžalu

jem nobenega koraka, ker vsa
kega naredim premišljeno. 
Včasih tudi kaj ne uspe, a 
obžalovanje tega ne popravi.

Kakšni so bili začetki v vi
nogradu?

Ogromno sem se moral na
učiti in še se učim. Nekaj sem 
odnesel iz otroštva, ko sem 
pomagal očetu. Pred 115 leti 
je namreč stari oče zasadil vi
nograd. Okvirno sem torej 
poznal glavna opravila, kar pa 
ni bilo zadosti. Veliko sem 
spraševal sosede in strokov
njake ter bral. Najbolj se ob
nese kombinacija izročila, iz
kušenj ljudi in strokovne lite
rature. Dobro podkovani so 
tudi trgovci z zaščitnimi sred
stvi, ki svetujejo glede novih 
pripravkov na tržišču.

Toda obvladovanje tak
šnega kompleksa bi marsika
terega mlajšega prestrašilo, vi 
pa ste še dosajali trte. Pomoč 
imate edino za rez, vezanje in 
trgatev. Za vse ostalo ste 
sami.

Kar delaš z veseljem, delaš 
z lahkoto in z mehanizacijo 
vse to zmorem. Res pa je, da 
velik vinograd zahteva orga
nizacijske sposobnosti in te 
imam iz obdobja vodenja ko
lektiva. Od nekdaj sem nava
jen, da si učinkovito razpore
jam čas in brez napora rešu
jem več stvari hkrati. V moji 
naravi je, da se ne vznemir
jam prezgodaj, ko pa se dela 
lotim, ga opravim temeljito. V 
vinogradu tekmuješ z vegeta
cijo, zato je pomembno, daje 
vsako opravilo pravočasno 
narejeno.

Tudi v mesečni noči so vas

Že videli škropiti.
Nočno škropljenje ima 

svoje prednosti, če so dnevi 
zelo vroči ah vetrovni. Ponoči 
ni gibanja zraka, temperature 
so nižje. Trta z mrzlo prho ne 
doživi takšnega šoka. Pa če
bele in druge živalce spijo, 
tako da jim ne škoduješ. Ena
ko velja za sadno drevje.

Stane Preskar

Boste za prvomajske praz
nike počivali ali delali? Ne
kaj uspešnih slovenskih pod
jetnikov meni, da imamo 
z vidika konkurenčnosti pre
več dela prostih dni. Kaj pra
vite vi?

Zase vem, da odkar sem 
kmet, se moram ravnati po 
vremenu in vegetaciji bolj kot 
po koledarju. Nikoli prej ni
sem toliko pogledoval v nebo 
kot zadnjih 12 let. Glede praz
nikov in konkurenčnosti pa bi 
rekel naslednje - današnji čas 
zahteva, da se navadni delavec 
tako kot strokovnjak neneh
no izpopolnjujeta. Če se v ta 
namen izkoristi tudi kaj časa 
ob praznikih, teh ni preveč. 
Nisem pa pristaš “zabušava- 
nja”. Mislim, da so Slovenci 
pridni in v prostem času dela
jo. Nekoč so si v glavnem s 
svojimi rokami gradili do
move. Večina tudi danes med 
prazniki ne lenari. Če druge
ga ne, se rekreirajo in si nabi
rajo kondicijo za službo in 
zato so prazniki koristni.

Vidim, da vam je hedo
nizem tuj. Ste bili taki tudi v 
mladosti?

Tako sem vzgojen. Oče je 
bil izredno redoljuben človek. 
Nekaj pa je najbrž že priroje
nega. V življenju imam prin
cip gospodarjenja s časom in 
kakovostno izvedeno delo. 
Tudi kot dijak brežiške gim
nazije in kasneje kot študent 
sem bil med tistimi tekmo
valnimi. Šlo mi je za dobre 
ocene in čim prej zaključen 
študij. Je pa bilo tudi veselje 
in uživanje. Rad sem potoval 
in leta 1962, ko je bilo kar 
komplicirano za navadnega 
državljana SFRJ oditi v tujino, 
sem bil dva meseca v Ho
landiji in jo dodobra raziskal. 
Pa v delovnih brigadah sem 
bil trikrat.

Toda v delovnih brigadah 
se je delalo.

Delalo se je 6 ur dnevno, 
vendar je bila intenzivnost 
dela prepuščena posamezniku. 
Nato je bilo druženje, zaba
va. No, res je, da jaz, ko de
lam, delam intenzivno. Tako 
sem vsakokrat dobil značko 
udarnika. Prosti čas pa sem 
izrabil za opravljanje izpita za 
motor, ker je bila ta možnost, 
in naredil sem ga pred 18. le
tom. Na knjižico sem seveda 
moral počakati.

Spet dokaz, da ste gledali 
na koristno izrabo časa, ne 
le na užitek.

Zame je vedno užitek nekaj 
na novo izvedeti, prebrati, iz
kusiti. Tako ne dovoliš spo
minu, da se uleni. Na telo gle
dam kot na stroj s fizičnimi 
in kemičnimi reakcijami ter 
mu služim s takšnim načinom 
življenja, da mi vrača dobro 
kondicijo. Fizično in psihično. 
Ko sva šla z ženo obiskat sina 
v Edinburgh, sem na london
skem letališču najel avto in po 
levi prevozil 700 km, samo 
enkrat vprašal za pot, ko sem 
bil že v mestu in pravzaprav 
že skoraj na pravem naslovu.

Danes ste specialist v 
vinogradništvu. Ko ste začeli, 
so vas Pišečani gledali kot 
gospoda iz Ljubljane in ugi
bali, kako se bo izšlo.

Milko Kreačič je bil dolga 
leta avtomehanik, delal je na 
Agroservisu, pozneje na SCT- 
ju v Brežicah in nazadnje v 
D1U v Krški vasi. Leta 1989 
se je upokojil in nadaljeval z 
delom. Je aktiven član Društva 
upokojencev Brežice in Druš
tva izgnancev Krška vas. Zena 
Stanka je bila vedno skrbna 
gospodinja, ki še danes skrbi

za družino in štiri vnuke raz
vaja z domačimi dobrotami.

Njuni skupni začetki so bili 
skromni, kot je bil čas po voj
ni - imela pa sta obilo upanja,

Ne, nisem specialist. Še 
vedno se moram učiti... (Sa
mohvale ne pozna, čeprav pri
deluje odlično modro frankin
jo in mu enolog Zdravko 
Mastnak daje vse priznanje - 
op.av.) Verjamem, da je bil 
moj pristop za marsikoga pre
senečenje in so gledali, če mi 
bo uspelo. Dobro opravljeno 
delo mi je bilo vedno, ne gle
de na področje, zadovoljstvo.

Niste obremenjeni z misli
jo, kaj bo z vinogradom, ko 
boste opešali?

Hvalabogu mi zdravje do
bro služi. V načrtu imam do 
80. leta delati, nato pa še 20 
let uživati penzijo (smeh). To 
govorim zato, ker mora člo
vek sebi sugerirati pozitivne 
misli, cilje. Tako si ne daš pri
ložnosti, da skreneš v malo
dušje. Če imaš probleme, se 
moraš posvečati delu ah šport
ni aktivnosti. Že stari Rimlja
ni so ugotovili, da delo rešuje 
težave. To je tudi moje vodi
lo in tako sem vzgajal otroke. 
Z zgledom, ne le z besedo. 
Otroke je treba pripraviti, da 
bodo kos nalogam, ko bodo 
odrasli. Za vse sem dal živ
ljenjski motto “Labor omnia 
vincit” vgravirati na zapest
nice.

ljubezni in vere v prihodnost. 
Najprej se jima je rodil sin Mi
lan, pozneje pa se jim je 
pridružila še hči Breda.

Prva poroka je bila na kra
jevnem uradu na Senovem, 
zlata poroka pa v grajski po
ročni dvorani. Župan je zla- 
toporočencema čestital tako v 
svojem imenu kot v imenu Ob
čine Brežice in Republike Slo

venije ter dejal, da smo lahko 
ponosni na ljudi, ki predstav
ljajo trden in spoštovanja vre
den temelj naše skupnosti.

Branka Demovšek

Spet pred matičarjem
Velike Malence - Na lepo in sončno soboto, 14. aprila 
2007, sta zakonca Stanka in Milko Kreačič z Velikih 
Malenc postala zlatoporočenca. Potrditev poročnih 
zaobljub, prvič danih leta 1957, je vodil brežiški župan, 
ki je zlatoporočencema tudi izročil slavnostno listino.

Svetniki zadovoljni z 
direktorji

Krško - Pogosto se zgodi, da točka dnevnega reda, ki go
vori o nagrajevanju delovne uspešnosti direktorjev javnih 
zavodov sproži med svetniki vrsto razprav in odpre številna 
vprašanja. Nemalokrat se občinski svet sploh ne strinja z 
izplačilom nagrade za delovno uspešnost. A na zadnji seji 
krškega občinskega sveta ni bilo tako.

Svetniki so se brez besed strinjali, da se delovna uspešnost 
za deset mesecev lanskega leta, kar je v veljavi nova zakono
daja, dodeli vsem 16 direktorjem javnih zavodov v krški 
občini. Med njimi je osem ravnateljev osnovnih šol, ravnatelj 
glasbena šole, direktorica Ljudske univerze, Mladinskega cen
tra, vrtca, direktor Poklicne gasilske enote, lekarne ter Zdrav
stvenega doma Krško. Delovna uspešnost je bila odobrena po
sameznikom v višini od 1400 do 3600 evrov, večina sredstev 
za izplačilo delovne uspešnosti bo šla iz občinskega proračuna.

Ustanoviteljica - občina Krško - je z oceno odlično ocenila 
delo dveh ravnateljev - ravnatelja OS 14. divizije Senovo 
Vinka Hostarja in ravnateljico OŠ Jurij Dalmatin Antonijo 
Glas Smodič.

Številni direktorji in ravnatelji, ki so se pridružili svetni
kom na seji, da bi iz prve roke izvedeli, kako cenjeno je nji
hovo delo, so bili zadovoljnivsaj svetniki niso imeli nobenih 
pripomb na njihovo delo. N.C.C.

poročili so se ...
" P i. v" ‘re* - /v- ■ „•

Maja Hotko s Piršenbrega in Dalibor Delivuk s Skopic sta 
se pred tremi leti srečala čisto po naključju nekje “na sredi
ni” - v Brežicah. Preskočila je iskrica in Maja in Dalibor 
sta si - kot ptički spomladi - začela spletati skupno gnezdo. 
Sicer se je njuna zveza potrdila že pred slabi letom, ko je 
ljubezen rodila prvi sad - hčerkico Emo, čisto uradno pa 
sto jo potrdila minulo soboto. Najprej pred matičarjem v 
poročni dvorani brežiškega gradu, za tem pa še v farni cerkvi 
■SV. Lovrenca v Brežicah, kjer so po poroki še krstili malo 
Emo. Oba slavnostna dogodka je okrog 80 svatov skupaj z 
mlado družinico proslavilo še na zabavi v gostišču v Stari 
vasi na Bizeljskem.

Brežice
21. aprila sta v poročni dvorani gradu Mokrice zakons

ko zvezo sklenila Aleš Pavlin in Polonca Baškovič, oba iz 
Medvod;

istega dne pa sta se v poročni dvorani brežiškega gradu 
poročila še Dalibor Delivuk z Gorenjih Skopic in Maja 
Hotko s Piršenbrega.

Krško
14. aprila sta si v poročni dvorani v Krškem izrekla “DA” 

Midhet Sehic iz Francije in Edina Sivac iz Krškega ter 
Andrej Slivšek iz Gorenje vasi pri Leskovcu in Nataša 
Brajdič z Dmovega.

21. aprila pa sta se v Krškem poročila še Anton Cvetko 
iz Cerknice in Sonja Poznič s Senovega.

V skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objavl
jamo le imena mladoporočencev, ki so z javno objavo 
soglašali.

rojstva v porodnišnici brežice

Rojstva od 11. do 24. aprila
Deklice so rodile: Vladka Degen z Bizeljskega, Mateja 

Kuhar s Stojanskega Vrha, Marjanca Zevnik z Vinjega Vrha, 
Jolanda Brajdič iz Gazic in Katja Vraničar iz Anž.

Dečka je rodila: Vilma Kerin iz Reštanja.


